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Oglasi

Na podlagi desetega odstavka 6. člena, drugega odstavka 18. člena in drugega odstav-
ka 20. člena Zakona o veterinarskih merilih skladnosti (UL.RS., št. 93/05) in prve točke 7. čle-
na ter 10. člena Pravilnika o ukrepih za ugotavljanje, preprečevanje in zatiranje stekline (Ur. 
list RS št. 98/2013) in Pravilnika o označevanju in registraciji hišnih živali (UL. RS št. 89/2014) 
razpisujemo

                     
REDNO LETNO  PREVENTIVNO CEPLJENJE PSOV PROTI STEKLINI  2020

Lastniki psov morajo zagotoviti, da so psi prvič cepljeni proti steklini (primarno cepljenje) 
do dopolnjenega 3. meseca starosti.

Drugo in tretje cepljenje psov je treba opraviti v razmikih do 12 mesecev od predhodnega 
cepljenja, vendar dve zaporedni cepljenji ne smeta biti opravljeni v istem koledarskem letu. 
Za tretje cepljenje se uporablja cepivo, ki zagotavlja imunost več kot eno leto. Ostali psi mo-
rajo biti obvezno cepljeni proti steklini v skladu z navodili proizvajalca.

Rok naslednjega cepljenja je vpisan v potnem listu živali.
Če se drugo, tretje ali nadaljnja cepljenja ne izvajajo v rokih, se cepljenje po prekinitvi šte-

je kot prvo cepljenje. 

Vsak pes mora biti označen z mikročipom in registriran ter dobiti EU potni list najpozneje 
do dopolnjenega tretjega meseca starosti. Ne glede na določbo prejšnjega odstavka mora-
jo biti psi za namene premikov izven RS ali PRED PRVO SPREMEMBO LASTNIŠTVA označeni z 
mikročipom tudi pred dopolnjenim tretjim mesecem starosti. Ob vsakem cepljenju psov pro-
ti steklini je treba psom odpraviti notranje zajedavce. 

PRI REGISTRACIJI PSOV SKOTENIH PO 01.01.2015 JE OBVEZNA ŠTEVILKA MIKROČIPA 
MATERE MLADIČA.

PSE PRIVEDITE NA KATEROKOLI MESTO CEPLJENJA. PROSIMO, DA S SEBOJ PRINESE-
TE TO VABILO in EVROPSKI POTNI LIST ter ZNAČKO, ČE JO PES IMA!!! (Vsi psi rojeni po le-
tu 2003 imajo mikročip). 

BREZ POTREBNIH DOKUMENTOV ŽIVAL NE MORE BITI CEPLJENA.

PSE MORAJO CEPITI TUDI LASTNIKI PSOV, KI NISO DOBILI OBVESTILA

SVOJEGA PSA LAHKO PRIPELJETE NA CEPLJENJE TUDI V AMBULANTO ZA MALE ŽIVALI NA 
VP MOZIRJE VSAK DAN, PONEDELJEK, SREDA IN PETEK OD 07:00 DO 14:00 URE TER TOREK IN 
ČETRTEK OD 10:00 DO 17:00 URE. PRIPOROČAMO VAM, DA POSKRBITE ZA ZDRAVJE VAŠIH ŽIVA-
LI TUDI Z OSTALIMI PREVENTIVNIMI UKREPI:

- cepljenje psov proti kužnim boleznim (parvoviroza, pasja kuga, nalezljivi hepatitis, lep-
tospiroza, parvoviroza, koronavirusna infekcija).

-  redno odpravljanje zajedavcev (vsaj  trikrat letno)
-  cepljenje mačk proti steklini in kužnim boleznim (kužni nahod, mačja kuga, mačja levkemija)          

Direktor JOŽE PODMENINŠEK, dr. vet. med.

RAZPORED CEPLJENJA PSOV PROTI STEKLINI 2020

PONEDELJEK    02.03.2020 ČETRTEK    05.03.2020
07:30-08:00 LJUBNO - NA FORŠTU 06:30 OTOK - PRI MATAROŽNIK
08:30 SAVINA 4 - PRI GOLOBU 07:30 NOVA ŠTIFTA - PRI PAVELNU
09:00 SAVINA 5 - PRI TONU 08:30 NOVA ŠTIFTA - PRI ZADRUGI
10:00 LJUBNO - PRI KEGLJIŠČU 09:30 LENART - PRI SP. KOSU
10:30 PRIMOŽ - GORSKA PUSTOTA 10:00 LENART - NA PODMIRJU
11:00 KONJSKI VRH - PRI BRCLOVNIKU 10:30 GORNJI GRAD - AVTOBUSNA POSTAJA
12:00 STRUGE - PRI GOSTILNI 11:30 SP. TRG - PRI KOLENCU - kozolec
12:15 KRNICA - KRNIČKI LOG PRI GOSTILNI 12:00 KROPA - PRI FRICELJNU
13:30 LJUBNO - LOVSKI DOM 12:30 BOČNA - PRI ZADRUGI
14:30 RADMIRJE - PRI ŠETEJ 13:15 DEVCE - PRI RIHTERJU
15:00 TER 60 - PRI IVANIČNIK 14:00 FLORJAN - PRI ZAVRŠKI KAPELI - BRUNARICA
15:30 LJUBNO - PROD PRI GRUDNIKI 14:45 NAZARJE - PRI GASILSKEM DOMU

TOREK    03.03.2020 PETEK    06.03.2020
07:00 VIMPASLE - PRI TLAKERJU 07:30 ŽLABOR - PRI MLINARJU
07:45 POLJANE - ŽERONICE 08:00 KOKARJE - PRI FLERETU
08:30 REČICA - PRI ZADRUGI 08:30 LAČJA VAS - GASILSKI DOM
09:15 VARPOLJE - ŽUNTARJEV MLIN 09:00 PUSTO POLJE - PRI CAJNERJU
10:00 ŠENTJANŽ 5 - PRI RAKUN KRISTINI 10:00-11:00 ŠMARTNO OB DRETI - PRI ZADRUGI
10:30 ŠENTJANŽ 29 - PRI BRŠNAKU 11:30 ZG. POBREŽJE - PRI BITENCU
10:45 GRUŠOVLJE -  PRI KOLENCU 11:40 SP. POBREŽJE - PRI FLERETU
11:30 OKONINA - PRI GASILSKEM DOMU 12:00 TRNOVEC - PRI KRANČIČU
12:00 SP. REČICA - PRI VAGI, KOMUNALA 12:30 PRIHOVA - PRI UNATU
12:30 DOL-SUHA - PRI RBETU 13:00 BREZJE - NA VRHEH PRI HUDOBREZNIKU
13:00 ŽEKOVEC - PRI BELEJ
13:45 MOZIRJE - PRI STARI OBČINI
14:00 BREZJE - NA BRDU PRI ROGLU

SREDA   04.03.2020 SOBOTA    07.03.2020
07:00 PRIMOŽ -  PRI JERAJU - BUKOVJE 07:00-08:00 LJUBIJA - VETERINARSKA POSTAJA
07:30 RADUHA - PRI DRSTVENŠKOVI 08:30 LOKE - PRI LEVCU
08:30 LUČE - ZA TRGOVINO 09:30 LEPA NJIVA - PRI JOŽU
10:00 SOLČAVA - PRI ZADRUŽNEM DOMU 10:00 LOKOVE - PRI URBANCU
11:30 PODVOLOVLJEK - PRI POGORELČNIKU 10:30 RŽIŠE - PRI KOROŠCU
12:30 PODVOLOVLJEK - PRI PODPEČNIKU 11:30 GNEČ - ŠPORTNO IGRIŠČE
13:00 PODVEŽA - PRI JERIJEVI UTI 12:00 TRNAVČE - PRI PEČNIKU
13:45 RADUHA - PRI PODVEJNKU 12:30 JAZBINE
14:15 RADUHA - PRI TEVČU 13:30 ŠMIHEL - PRI GOSTILNI
14:45 STRMEC - PRI MIKLAVCU
15:15 STRMEC - PRI SP. MOŽICU NA OVINKU

VETERINA MOZIRJE d.o.o.
Cesta na Lepo Njivo 10
3330 MOZIRJE
Tel.: 03/839-02-20
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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

»Ponovno uporabo spremenimo v navado« 
Življenjski standard v Sloveniji je relativno vi-

sok, zato se je uveljavila potrošniška mentaliteta, 
da gremo raje v trgovino po nove dobrine, kot da 
bi popravljali ali ponovno uporabili stare. Po po-
datkih statističnega urada smo predlani v Slove-
niji proizvedli skoraj 8,4 milijona ton odpadkov. 
Povprečen Slovenec je tako proizvedel 495 kilo-
gramov komunalnih odpadkov, kar je 17 kilogra-
mov več kot leto prej.

Gospodinjstva so leta 2018 ustvarila osem od-
stotkov več odpadkov kot leto pred tem. Komu-
nalnih odpadkov je bilo za dober milijon ton oziro-
ma 12 odstotkov vseh v Sloveniji nastalih odpad-
kov. Največ komunalnih odpadkov na prebivalca 
so proizvedli v obalno-kraški regiji, najmanj pa na 
Koroškem. Med komunalnimi odpadki jih je bilo 71 
odstotkov zbranih ločeno.

Toda zavedanje, da so naravni viri omejeni in 
da je zaradi tega potrebno spremeniti potrošniške 
navade, se vendarle krepi. Nacionalna zbornica 
komunalnega gospodarstva je v okviru lanskega 
evropskega tedna zmanjševanja odpadkov izpe-
ljala akcijo z naslovom Ponovo uporabo spreme-
nimo v navado, v sklopu katere so delili izkušnje 
posameznikov, ki filozofijo ponovne uporabe in 
odgovornega vedenja uspešno udejanjajo v vsak-
danjem življenju.

Dober primer takšnega pristopa je tudi Center 
ponovne uporabe v Velenju, ki je s podporo lokal-
ne skupnosti nastal leta 2012. Občina je zagotovi-
la urejene prostore in njihovo vzdrževanje, zapo-

slila javnega delavca in omogočila nakup začetne 
opreme za delovanje. Danes so v centru ponovne 
uporabe redno zaposleni trije sodelavci, dva pa 
preko javnih del. Organizacijsko center spada pod 
SAŠA inkubator.

V letu 2019 so v Centru ponovne uporabe Vele-
nje prodali oziroma podarili 32 ton stvari za dom in 
gospodinjstvo, športno in otroško opremo. V po-
nudbi je bilo 4.500 izdelkov, zabeležili pa so 4.485 
nakupov. V sklopu centra želijo zmanjšati količino 
odpadkov, omogočiti ugoden nakup za vse eko-
loško osveščene kupce, ustvarjati zelena delov-
na mesta in odpadek uporabiti kot surovino pri-
hodnosti.

Velenjčani in Velenjčanke so center ponovne 
uporabe zelo dobro sprejeli. Njegovo delovanje 
je pokazalo številne merljive pozitivne učinke, za-
to ga neprestano nadgrajujejo. Med drugim so ku-
pili električno delovno vozilo za zbiranje in prevoz 
predmetov iz gospodinjstev, izdali so tudi več pro-
pagandnih in ozaveščevalnih gradiv.

Kaj pa ponovna uporaba v naši dolini? O tem pi-
šemo v tokratni temi tedna, dejstvo pa je, da sis-
temske rešitve na tem področju nimamo. Ali to po-
meni, da je ne potrebujemo? Seveda jo, le zaveda-
nje še ni dozorelo.

Tema tedna
Ponovna uporaba spodbuja manjše 
potrošništvo in skrb za okolje ..................................4

Svet zavoda ZZD Nazarje
Za direktorico izbrali Boženo Herzog  ..................5

Zobna ambulanta v Nazarjah
Do prihoda novega zobozdravnika delo 
prevzema Željko Bejat  ..................................................5

TV oddaja Dobro jutro 
Na Ljubnem ob Savinji odlično izkoristili priliko 
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PONOVNA UPORABA SPODBUJA MANJŠE POTROŠNIŠTVO IN SKRB ZA OKOLJE

Koncept iskanja novih lastnikov rabljenim izdelkom se dobro 
prijemlje tudi v naši dolini

Evropska unija si prizadeva za zmanjšanje 
ogljičnega odtisa tudi s promocijo ponovne 
uporabe in ukrepi »eko dizajna«, s katerimi naj 
bi med drugim spodbudili ponovno uporabo in 
recikliranje izdelkov. Podatki o ponovni upora-
bi in potrošniških navadah povezanih s tem se 
na ravni naše države ne zbirajo na enem mestu, 
prav tako še ni veliko konkretnih programov, ki 
bi težili k cilju reciklaže in pogostejšim popravi-
lom izdelkov. 

Centri ponovne uporabe in mojstri, ki znajo 
popraviti marsikaj, kar bi sicer predčasno za-
vrgli, v Sloveniji kljub vsemu obstajajo. Tudi v 
Zgornji Savinjski dolini je že kar nekaj posame-
znikov oziroma organizacij, ki spodbujajo po-
novno uporabo in popravila izdelkov.

EKOLOGI BREZ MEJA PRAVIJO MANJ JE VEČ
V Sloveniji so se ponovni uporabi in promo-

ciji le-te posvetili v društvu Ekologi brez meja. 
Ker želijo pridobiti vsaj okviren vpogled v izvaja-
nje popravil, nakupa iz druge roke in izmenjav v 
praksi, so vzpostavili spletni portal Manj je več. 
Kot je zapisano na portalu, stran »ponuja orodja 
– spletne karte z iskalniki in koledar dogodkov, 
kjer lahko izmenjujemo različne stvari ali se na-

učimo novih spretnosti ponovne uporabe. Oboje 
nam pomaga pri vsakodnevnih – bolj odgovor-
nih odločitvah«. Tako so na enem mestu zbra-

ne informacije o vseh centrih ponovne uporabe, 
teh je v naši državi 25 in tja lahko potrošniki pri-
nesejo odvečne izdelke.

NAM NAJBLIŽJI CENTER JE V VELENJU
Namen centrov je, da tja prineseni izdelki po 

morebitnih popravilih ali preoblikovanju v nove 
dobijo novega lastnika. S tem se jim podaljša ži-
vljenjska doba. Po podatkih, pridobljenih v letu 
2019 od 19 centrov, je novega lastnika dobilo več 
kot 185 tisoč izdelkov, ki bi sicer končali na od-
lagališčih ali v sežigalnicah. Ekologi brez meja 
so spremljali tudi trend zadnjih petih let (2015-
2019) in ugotovili pozitivno rast ponovne upora-
be. Naši dolini najbližji center se nahaja v Vele-
nju, drugi je v Vojniku pri Celju. Seznam vseh je 
na voljo na spletnem portalu Manj je več.

ZGORNJESAVINJČANI RABLJENE IZDELKE 
PODARJAMO TUDI PREKO SPLETA

Koncept ponovne uporabe se uporablja tu-
di pri nakupu in prodaji rabljenih izdelkov prek 
spleta, pri nakupu v trgovinah z oblačili iz dru-
ge roke, menjave ali podarjanje izdelkov pote-
kajo tudi preko spletnih omrežij in preko orga-

V Hiški prinesi – odnesi v Gornjem Gradu so 
lani potekale menjave različnih izdelkov. 

(Foto: Štefka Sem)

VODOVODNO OMREŽJE LETOŠČ

K projektu pristopilo pet zgornjesavinjskih občin
Direktor Komunale Mozirje Andrej Ermenc in 

predstavnika tega podjetja Andrej Kladnik in 
Rok Jamnikar so na županskem kolegiju v Solča-
vi, 11. februarja, županjama in županom naše doli-
ne predstavili projekt Letošč, po katerem bo priš-
lo do posodobitve in novogradnje vodovoda na 
območju doline. V projekt se bodo vključile obči-
ne Mozirje, Nazarje, Rečica ob Savinji, Ljubno in 
Gornji Grad.

VKLJUČITI ČIM VEČ VODNIH VIROV
Po besedah predstavnikov komunale so mora-

li za izvedbo projekta zagotoviti 10.000 stanovanj-
skih enot. Sem spadajo občine Mozirje, Nazarje, 
Rečica ob Savinji in Ljubno, medtem ko bo gor-
njegrajska sodelovala le s priklopom svojih vod-
nih virov na omrežje. 

Aktualna je tudi povezava s potokom Ljubija v 
mozirski občini, preko katere je pred leti svoje vo-
dovodno omrežje posodobila Komunala Velenje. 
Župani so med drugim predlagali, da naj bodo v 
projekt vključeni vsi vodni viri znotraj naše doli-
ne, potem pa se na podlagi kvalitete vode določi-
jo, kateri so primerni.

PROJEKT BO POTEKAL V VEČ FAZAH
Projekt je še na začetku. V roku enega me-

seca bodo na Komunali Mozirje pripravili osnu-
tek in projekt podrobneje predstavili županom. 
Kot so povedali Ermenc, Kladnik in Jamnikar, bo 
projekt potekal v več fazah, od projektiranja, pri-
dobitve gradbenih dovoljenj do same gradnje. 

Prišlo bo do posodobitve obstoječih cevovo-
dov, ki bodo zagotavljali večjo pretočnost in bodo 

lažje obvladljivi. Prav tako se bo zgradilo več 
vodohramov. Poleg oskrbe s pitno vodo bo s 
postavljanjem hidrantov zagotovljena boljša 
požarna varnost. Pri nekaterih čistilnih napra-
vah bodo skušali graditi hidroelektrarne. Gor-
njegrajski župan Anton Špeh je predlagal, da 
bi razmislili, če bi lahko v projekt vključili grad-
njo polnilnic vode.

Tekst in foto: Primož Vajdl

Andrej Ermenc, Andrej Kladnik in Rok Jamnikar (z leve) iz Komunale Mozirje so predstavili 
projekt Letošč, po katerem bi prišlo do posodobitve vodovodnega sistema. 
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niziranih izmenjevalnic. Rabljena otroška oblačila 
in opremo že več let ponuja trgovinica v Mozirju, 
Zgornjesavinjčani so se organizirali tudi na face-
booku, kjer deluje skupina Podarim Zg. Savinjska 
dolina. Preko objav je vidno, da smo pripravljeni 
podariti marsikaj uporabnega (oblačila, pohištvo, 
igrače, celo gradbeni material) in da večina ob-
javljenih izdelkov tudi najde svoj naslednji dom. 

V ZAVODU STANISLAVA ŽIVI HIŠKA PRINESI – 
ODNESI

Vse bolj priljubljene postajajo tudi izmenjeval-
nice. Takšni prostori nedenarne blagovne menja-
ve se na občasnih lokacijah pojavljajo po vsej 
Sloveniji. Obiskovalci nekaj prinesejo in nekaj od-
nesejo. Njihov namen je ljudi ozaveščati o mož-

nosti ponovne uporabe rabljenih predmetov. 
Več izmenjevalnic, poimenovanih Hiška prine-

si – odnesi, je v lanskem letu organiziral Zavod 
Stanislava, ki se nahaja v Gornjem Gradu. Vsi za-
interesirani so si lahko izmenjali oblačila, v času 
decembrskih praznovanj tudi božične dekoraci-
je in knjige. Lep uspeh je doživela izmenjevalni-
ca medonosnih rastlin, trajnic, grmovnic in zelišč, 
organizirana avgusta.

JE RES TREBA VSE TAKOJ ZAVREČI IN KUPITI 
NOVO?

V lanskem letu smo pisali o ukrepih »eko di-
zajn«, sprejetih s strani Evropske komisije. Nove 
smernice vključujejo zahteve za možnost popra-
vila in recikliranja, ki zahtevajo dobavljivost nado-

mestnih delov za aparate po prodaji še najmanj 
sedem let (za hladilnike) oziroma deset let (za 
pralne in sušilne stroje). Nova pravila naj bi bila 
uveljavljena leta 2021. 

Kako je pa s popravili manjših oziroma cenej-
ših izdelkov? Raziskave kažejo, da jih potrošniki 

večinoma zavržemo in kupimo nove. Ampak tu-
di obrabljene čevlje, razbito steklo na telefonu, 
strgano oblačilo, sušilec za lase in še in še … se 
da popraviti, če le imamo mojstra za to. 

Z UPORABO KARTE MOJSTROV PODPIRAMO 
LOKALNO

Uporaba izdelkov iz druge roke raste pred-
vsem na račun povpraševanja potrošnikov. Po 
podatkih Surs-a je naraslo tudi število zaposle-
nih oseb v dejavnosti popravil. Portal Manj je 
več zato ponuja tudi karto mojstrov, na kateri je 
moč najti ponudnike v naši bližini, ki popravijo, 
predelajo ali obnovijo naše priljubljene predme-
te, in lokacije, kjer si je mogoče izposoditi ali na-
kupiti rabljene predmete. 

Nekaj zgornjesavinjskih mojstrov (popra-
vila oblačil, čevljev …) je na karto že vpisanih. 
Vsakdo lahko mojstra na karto vnese s pomoč-
jo obrazca, ki je na portalu. S tem, ko domačim 
mojstrom dajemo delo, je poleg ponovne upo-
rabe zadoščeno še enemu pomembnemu cilju, 
in sicer promociji ter podpori domačih, lokalnih 
obrtnikov.

Tatiana Golob

Več kot 185 tisoč izdelkov
je po lanskih podatkih od 19 centrov dobilo 
novega lastnika.

SVET ZAVODA ZGORNJESAVINJSKI ZDRAVSTVENI DOM NAZARJE

Za direktorico izbrali Boženo Herzog
V četrtek, 20. februarja, so člani sveta zavoda 

Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje na taj-
nem glasovanju za direktorico zavoda soglasno 
izbrali Boženo Herzog, ki od 10. januarja opravlja 
delo vršilke dolžnosti direktorice. 

Tričlanska komisija je pripravila gradivo za čla-
ne sveta, na osnovi katerega so pripravili glaso-
vanje. Na razpis za direktorja se je prijavilo pet 
kandidatov. Kot je povedala namestnica predse-
dnika sveta zavoda Terezija Mavrič, so se odloči-
li, da bodo odločali na osnovi prijav kandidatov in 
jih na predstavitev ne bodo vabili. Reference Her-
zogove so bile očitno odločujoče, saj so zanjo gla-
sovali vsi udeleženci seje. Svet zavoda je o izbi-
ri kandidatke obvestil svet ustanoviteljic zavoda, 
ki mora sedaj Herzogovo potrditi za direktorico.

Tekst in foto: Štefka Sem
Boženo Herzog morajo potrditi še občine 

ustanoviteljice zdravstvenega doma. 

ZOBNA AMBULANTA V NAZARJAH

Do prihoda novega zobozdravnika delo prevzema Željko Bejat
Prostori zobne ambulante v nazarski zdra-

vstveni postaji po tem, ko sta v kratkem ča-
su odšli kar dve zobozdravnici, samevajo. Kot 
kaže, bodo težavo začasno rešili z nadome-
ščanjem, novi zobozdravnik pa bo začel delo, 
ko se mu na sedanjem delovnem mestu izte-
če odpovedni rok. Od tega tedna dalje lahko 
pacienti pokličejo v ambulanto in se dogovo-
rijo za termin.

V TEH DNEH BO IZBRAN NOVI 
ZOBOZDRAVNIK

Vršilka dolžnosti direktorice zdravstvenega 
doma Božena Herzog je povedala, da so ta-
koj po odhodu zadnje zobozdravnice, ki je do-
bila boljšo ponudbo drugje, objavili razpis za 

novega zobozdravnika, na katerega so prejeli 
pet prijav. Razgovor so opravili z dvema, v teh 
dneh pa bo sprejeta končna odločitev glede 
izbora. 

V vmesnem času so poskušali v največ-
ji možni meri nadomeščati izvajanje storitev 
v ostalih treh zobnih ambulantah, kjer so se 
kljub veliki obremenjenosti trudili izvajati vsaj 
najnujnejše posege.

ZAČASNO BO ZA PACIENTE SKRBEL ŽELJKO 
BEJAT 

»Na izbranega kandidata bo verjetno treba 
nekoliko počakati, saj je razumljivo, da ima-
jo zobozdravniki v pogodbi določen odpoved-
ni rok,« je povedala Herzogova in dodala: »Pa-

cientov nazarske zobne ambulante ne more-
mo več puščati brez celovite zobozdravstve-
ne oskrbe, zato smo dogovorili z dolgoletnim 
sodelavcem Željkom Bejatom, da pogodbeno 
oziroma začasno prevzame delo v ambulanti. 
Uspelo se nam je dogovoriti tudi z zelo izku-
šeno medicinsko sestro, ki bo na voljo pacien-
tom že od torka, 24. februarja, na obstoječi te-
lefonski številki in naslovu elektronske pošte. 
Vsi pacienti zobne ambulante v Nazarjah, ki so 
morali v tem obdobju čakati na rešitev, lahko 
pričakujejo klic s povabilom na pregled. Ver-
jamem, da bomo s tem v zobni ambulanti Na-
zarje po dveh neuspešnih poskusih dolgoroč-
no stabilno uredili razmere.«

Štefka Sem
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DRUGA ETAPA REKONSTRUKCIJE CESTE V FLORJAN

Občina Gornji Grad bo prejela več nepovratnih sredstev, kot je 
planirala

V gornjegrajski občini bodo le-
tos izvedli drugo od treh etap re-
konstrukcije ceste Križ–Florjan–Kr-
nica. V februarju je bil objavljen jav-
ni razpis za izvajalca del za izvedbo 
del na 1.226 metrov dolgem odseku 
od Jam do Ramšaka. Lani so uspeš-
no izvedli prvo etapo rekonstrukci-
je ceste v dolžini enega kilometra, v 
prihodnjem letu bo projekt s tretjo 
fazo zaključen.

POPOLNA REKONSTRUKCIJA 
CESTIŠČA

Prenova ceste v Florjanu je za 
občinski proračun velik strošek, za-
to so projekt razdelili v tri faze. Inve-
sticija predvideva rekonstrukcijo in 
asfaltiranje cestnega odseka. Ure-
ditev zajema odstranitev in zame-

njavo celega ustroja ceste, sanaci-
jo usadov, ureditev in sanacijo po-
sameznih kritičnih elementov ceste.

MANJ LASTNIH SREDSTEV, VEČ 
NEPOVRATNIH

Ministrstvo za gospodarski ra-
zvoj in tehnologijo je januarja ob-
čini povečalo nepovratna sredstva 
iz 118.665 na 166.290 evrov, znižalo 
pa kreditna sredstva iz 118.665 na 
83.145 evrov. Tako bo vložek lastnih 
finančnih sredstev občine nižji iz 
prvotno načrtovanih 150.020 na 
141.915 evrov. Predračunska vred-
nost investicije je 391.350 evrov. De-
la se bodo začela izvajati junija, ko-
nec julija pa naj bi bila rekonstruk-
cija odseka zaključena.

Štefka Sem

Cesta v Florjan je nujno potrebna rekonstrukcije. (Foto: Jožica Rihter)

ODDAJA ZBIRNIH VLOG ZA NEPOSREDNA PLAČILA V KMETIJSTVU

Na mozirski svetovalni službi 
računajo na 940 vlog

Ta ponedeljek, 24. februarja, se 
je začela kampanja oddaje zbir-
nih vlog za neposredna plačila 
v kmetijstvu. Kot že leta doslej, 
je vloge možno oddati le v elek-
tronski obliki, zato večina kmetov 
to naredi preko posameznih iz-
postav kmetijsko gozdarskih za-
vodov. Le redki se izpolnjevanja 
in oddaje vloge lotijo sami.
KAMPANJA SE BO ZAKLJUČILA 

6. MAJA
Na mozirski izpostavi so lani 

izpolnili in oddali vloge za okoli 
950 kmetij, pričakujejo, da jih bo-

do letos podobno število. »Morda 
bo kakšna manj, saj se nekatere 
kmetije združujejo, nekaj pa jih 
je obdelavo tudi opustilo. Raču-
namo na oddajo okoli 940 vlog,« 
je povedala Štefka Goltnik, ko-
ordinator II na mozirski izposta-
vi Kmetijsko gozdarskega zavo-
da Celje. 

Kampanja se bo zaključila 6. 
maja, zamudniki bodo vloge lah-
ko oddajali še do konca maja, 
vendar se jim bo za vsak dan za-
mude odštelo nekaj sredstev.

Marija Lebar

JAVNO OPRAVIČILO

Javno se opravičujemo gospe Silvi Mlinar zaradi neljubih dogod-
kov, ki so nastali v povezavi s spornim CD-jem, izdanim dne 16. 4. 2019.

Javni zavod Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje
odgovorna za pritožbe

Darja Es

OSKRBA Z ZDRAVILI V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Zdravil v času najhujše 
obolevnosti za gripo in 
prehladi ni zmanjkalo

Po hudi obolevnosti prebival-
cev za gripo in gripi podobni-
mi obolenji smo v Lekarni Mozir-
je preverili, kako je bilo z oskrbo z 
zdravili v preteklih tednih. Direkto-
rica Rosita Aubreht nam je pove-
dala, da je nekaterih zdravil v le-
karni sicer res zmanjkalo, so pa 
bila na voljo druga zdravila z ena-
kim ali podobnim učinkom. 

Z ZDRAVILI OSKRBELI VSE
OBISKOVALCE 

»Vse obiskovalce smo oskr-
beli s primernimi zdravili. Opazi-
li smo povečano prodajo pred-
vsem izdelkov za dvig odporno-
sti ter zdravil in izdelkov za lajša-
nje simptomov pri gripi in prehla-
du. V primerjavi letošnje sezone 
gripe s prejšnjimi ugotavljamo, 
da je bilo obolelih mogoče neko-
liko več, predvsem otrok,« je po-
vedala Aubrehtova, ki jo je decem-
bra mozirski občinski svet potrdil 

za še en mandat direktorice Le-
karne Mozirje.

NAJBOLJ OGROŽENI OTROCI IN 
STAREJŠI

Dodala je: »Vsako leto je kakšen 
mesec, ko je obolelih zelo veliko. 
Gripe sicer ne gre enačiti z običaj-
nim prehladom. Simptomi pri gri-
pi so poleg bolečin v mišicah tudi 
visoka temperatura, ki jo je težko 
znižati in je problematična pred-
vsem za otroke in starejše s prid-
ruženimi kroničnimi boleznimi.«
OBRAZNIH MASK NI NA ZALOGI

Ker se Sloveniji bliža koronavi-
rus, so v lekarni povedali, da obra-
znih mask nimajo, na zalogi pa je 
dovolj zdravil za višanje odporno-
sti, proti bolečinam in vročini. Za 
zaščito je zelo pomembno redno 
umivanje rok in izogibanje pro-
storom, kjer se zbira več ljudi in je 
možnost okužbe večja. 

Štefka Sem
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OBČINA NAZARJE

Sanirali most v Kokarjah
Prejšnji teden je na cesti Go-

vek–Kokarje nekaj časa velja-
la popolna zapora prometa. Upo-
rabnikom je bil na voljo obvoz 
po cesti preko Potoka. Komu-
nala Mozirje je izvedla sanacijo 
mostu čez Dreto. Zaradi dotraja-

nosti je bilo potrebno zamenja-
ti povozni del, ki je lesen. Prejšnji 
hrastov les so zamenjali z jelo-
vim, ki je prožnejši. Občina Nazar-
je je za sanacijo namenila okoli 
2.500 evrov. 

Marija Lebar

Na mostu v Kokarjah so zamenjali hrastov les z jelovim. 
(Fotodokumentacija Občine Nazarje)

TURISTIČNO DOGAJANJE V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Povezovanje ključno za razvoj turizma
Direktorica Centra Rinka Blanka 

Kovačič je zgornjesavinjskim žu-
panom in županjama v Solčavi, 11. 
februarja, predstavila trenutno sta-
nje glede turizma v naši dolini. Nje-
na glavna ugotovitev je, da se pre-
bivalci še vedno premalo povezu-
jejo med sabo, kar je ključnega po-
mena za razvoj turizma. Dobro so-
delovanje mora biti tudi med obči-
nami in akterji v turizmu ter med 
občinami samimi.

ZAOSTANEK V PRIMERJAVI Z 
OSTALIMI DESTINACIJAMI

Po besedah Kovačičeve naša 
dolina precej zaostaja za vodilni-
mi turističnimi destinacijami alp-
ske regije Slovenije, kamor med 
drugim spadajo Pohorje, dolina re-
ke Soče, Cerkno, Radovljica. V pri-
hodnjem letu bo Slovenija predse-
dovala Evropski uniji, leto kasneje 
bo še gastro prestolnica Evrope. To 
pomeni, da bo v teh dveh letih velik 

porast turistov kot tudi politikov in 
strokovnjakov gastro in hotelirske 
ponudbe. Kot je še dejala Kovači-
čeva, bo morala naša dolina pred-
vsem z vidika slednjega narediti 
strategijo kvalitetnih in prepozna-
nih izdelkov, ki bi jih predstavljali. 

REŠITVE V POVEZOVANJU IN 
NOVIH NAČINIH TURIZMA

Župani so bili enotnega mne-
nja, da je za razvoj turizma potreb-
no sodelovanje vseh in da se po-

sameznikom, ki se ukvarjajo s tu-
rizmom, skuša omogočiti čim bolj-
še delovanje. Strinjali so se s Ko-
vačičevo, da manjka turistična vi-
zija celotne doline. Slednja je deja-
la, da je potrebno zapolniti čas, ko 
naša dolina ni tako obiskana, pred-
vsem v času zime. 

Rešitev je kongresni turizem, za 
katerega meni, da bi se lahko pri 
nas močno razmaknil.

Tekst in foto: Primož Vajdl

Direktorica Centra Rinka Blanka Kovačič je predstavila turistično 
dogajanje v naši dolini in predlagala rešitve k izboljšanju. OBČINA NAZARJE

Natančneje določili pogoje za 
izplačilo refundacij operativnim 

gasilcem 
V nazarski občini so se na po-

vabilo župana Mateja Pečovni-
ka udeležili podpisa dopolnjene 
pogodbe o izvajanju gasilske jav-
ne službe in aneksa k tej pogodbi 
predsednik zgornjesavinjske ga-
silske zveze Janko Žuntar, povelj-
nik občinskega gasilskega povelj-
stva ter predsedniki in poveljniki 
vseh treh tukajšnjih prostovoljnih 

gasilskih društev. Župan se je ga-
silcem zahvalil za pomoč občanom 
ob zadnjem neurju. 

V POGODBI NATANČNEJE 
OPREDELJENE OBVEZNOSTI
V dopolnjeni pogodbi so podrob-

neje opredeljene obveznosti pod-
pisnikov, zlasti občine. Predse-
dnik PGD Nazarje Boštjan Ciga-

le je namreč pred časom opozo-
ril, da je treba trdneje določiti po-
goje za izplačilo refundacij opera-
tivnim gasilcem za čas odsotnosti 
z dela. S tem so se strinjali tudi os-
tali prisotni.

LETO VELIKIH INVESTICIJ
Za gasilsko dejavnost v le-

tu 2020 je namenjenih nekaj več 
kot 19 tisoč evrov, približno 6 tisoč 

evrov bo povrnjene gasilske takse, 
zveza pa dobi okoli tri tisoč evrov. 
Občina bo sofinancirala tudi tri ve-
like investicije. PGD Nazarje bo do-
bilo vozilo za moštvo, v Šmartnem 
ob Dreti bodo končali gradnjo pri-
zidka k domu, PGD Gorica ob Dreti 
bo dobila novo avtocisterno. 

Tekst in foto: Marija Lebar

Župan Matej Pečovnik (levo) in predsednik zveze Janko Žuntar sta 
podpisala pogodbo in aneks o financiranju gasilske dejavnosti v 

letošnjem letu.
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UNIFOREST D. O. O.

Dobili prestižno nagrado za klešče za hlodovino Scorpion 
Premium

Scorpion Premium so nova kakovostna in teh-
nološko izpopolnjena generacija klešč za mani-
pulacijo hlodovine. Zanje je podjetje Uniforest iz 
Latkove vasi prejelo prestižno nagrado German 
Design Award Winner 2020 v kategoriji industri-
ja.

OSNOVNO VODILO RAZVOJA NOVIH KLEŠČ
Uniforest je podjetje z več kot 25-letnimi izku-

šnjami v proizvodnji in prodaji gozdarske meha-
nizacije in opreme. Osnovno vodilo razvoja no-
vih klešč je bilo varno in uporabniku prijazno de-
lo ter dolga življenjska doba. To so dosegli z eno-
stavnimi rešitvami in visoko kakovostnimi kom-
ponentami, ki so jih skrili pod dinamično, vendar 
robustno ogrodje z oblikovnimi linijami, značilni-
mi za Uniforest.

MINIMALNI STROŠKI VZDRŽEVANJA
Hidravlične cevi in cilindri so prekriti z robu-

stnim, a dinamično oblikovanim ogrodjem in ta-
ko zaščiteni pred mehanskimi poškodbami. To 
zagotavlja minimalne stroške vzdrževanja in po-
daljšuje življenjsko dobo stroja. Tehnološko so jih 

iz posebnega materiala, ki ne potrebuje mazanja. 
VEČJA PREGLEDNOST NAD DELOM

V primerjavi s prejšnjimi modeli ima Scorpion 
Premium večjo nosilnost za kar 20 odstotkov. Te-
leskopsko izvlečno ogrodje se lahko zamakne 55 
stopinj v levo ali desno. Krmilna enota je nameš-
čena nizko na zadnji strani za večjo preglednost 
nad delom. 

BOGATA DODATNA OPREMA
Uporabniku je na voljo še bogata dodatna 

oprema. Na klešče za hlodovino je možno vgra-
diti vitel, ki omogoča enostavnejši dostop do 
bremena in njegovo manipulacijo. Za enostav-
nejše »rampanje« je na voljo tudi razširitev na-
letne deske. Joystick oziroma elektronska kr-
milna ročica pa omogoča uporabniku prijazno 
upravljanje stroja.

Zaradi svojih lastnosti so klešče primerne za 
delo v vseh vremenskih pogojih. So vzdržljive z 
nizkimi stroški vzdrževanja. Več informacij naj-
dete na www.uniforest.com.

VB

Direktor in lastnik podjetja Uniforest 
Drago Pintar z nagrado za klešče Scorpion 

Premium ter vodja marketinga Veronika 
Božič (fotodokumentacija Uniforest)

izpopolnili z nastavljivim drsnim sistemom na te-
leskopski roki, ki pripomore k odpravi zračnos-
ti med drsno plastiko in kovino. Drsna plastika je 

OBČINSKI SVET NAZARJE

Za kulturo skoraj 
deset tisoč evrov 

Potem ko je nazarski občinski svet na nedav-
ni seji obravnaval in potrdil program kulturne 
dejavnosti v občini, je občinska uprava že ob-
javila javni razpis za dodelitev sredstev v skla-
du s tem programom. Skupaj je za kulturne de-
javnosti v proračunu za letos rezerviranih devet 
tisoč evrov. 
1.500 EVROV ZA GODBO ZGORNJE SAVINJSKE 

DOLINE
V letnem programu kulture je opredeljena re-

dna dejavnost, programi in projekti v občini, ki 
se sofinancirajo s sredstvi proračuna. Prav ta-
ko je navedena višina in namen sofinancerskih 
sredstev. Za redno kulturno dejavnost je razpi-
sanih 3.800 evrov, od tega za galerijsko dejav-
nost tisoč evrov. Za udeležbo na preglednih pri-
reditvah doma in v tujini bo šlo tri tisoč evrov, za 
nakup opreme pa petsto evrov. Denar je name-
njen tudi kulturnim izvajalcem, ki nimajo sedeža 
v občini, in sicer po sto evrov, razen Kulturnega 
društva Godba Zgornje Savinjske doline, za ka-
terega je rezerviranih 1.500 evrov. Razpis za kul-
turo je odprt do 23. marca. 

Marija Lebar

OBČINA REČICA OB SAVINJI

Gasilci ponosni na opravljene aktivnosti
V sredo, 12. februarja, je rečiška županja Ana 

Rebernik s predstavniki PGD Rečica ob Savinji, 
Pobrežje ob Savinji in Grušovlje ter Gasilske zve-
ze Zgornje Savinjske doline podpisala pogodbo o 
opravljanju gasilske službe v občini s pripadajo-
čim aneksom, ki opredeljuje finančna sredstva. 

SAMO LETOS ŽE 40 INTERVENCIJ
Na slavnostnem podpisu so gasilci predstavi-

li osnove svojega dela. Poveljnik zveze Miro Bre-
zovnik je opozoril, da je bilo v dolini samo letos že 
40 intervencij, predsednik zveze Janko Žuntar pa 

je glede na poročila na občnih zborih omenil, da 
so v vseh treh društvih zelo aktivni in da so lahko 
ponosni na opravljene aktivnosti. 

37 TISOČ EVROV ZA GASILCE
Županja se je gasilcem zahvalila za njihov trud, 

pripravljenost in humanitarno delo, ki ga opra-
vljalo, ter poudarila, da se zaveda teže odgovor-
nosti, ki jo nosijo. V občini bodo letos za delo v 
gasilskih društvih in zvezi namenili več kot 37 ti-
soč evrov. 

US 

Podpisa so se udeležili poveljniki in predsedniki vseh treh društev v občini in gasilske zveze 
ter poveljnik občinskega poveljstva.
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OBČINA GORNJI GRAD

Sredstva za investicije namenili zemljišču za gasilski dom
Župan občine Gornji Grad Anton Špeh je 

sklical predsednike in poveljnike vseh treh 
prostovoljnih gasilskih društev v občini, občin-
skega poveljnika ter predsednika in poveljnika 
Gasilske zveze Zgornje Savinjske doline, da so 

podpisali aneks k pogodbi ter se pogovorili o 
tekoči problematiki, potrebah in željah društev.

OBČINA BO KUPILA PARCELO ZA NOV DOM
Občina Gornji Grad bo iz proračuna za re-

dno delovanje društev in zveze letos nameni-
la 28.350 evrov. Doslej je vsako leto sredstva 
za investicije dobilo eno od društev, letos bo-
do sredstva ostala v proračunu. Namenjena so 
za nakup parcele za nov gasilski dom v Gor-
njem Gradu. 

GRADNJA SKRB IN STROŠEK GASILCEV
Gornjegrajski gasilci že nekaj časa iščejo 

ustrezno lokacijo za nov dom. Predvsem si že-
lijo, da bi ga lahko postavili ob območju nek-
danje Smreke. Lastnik parcele ne želi prodati 
le dela, ampak celotno, kar je prevelik finančni 
zalogaj za občino. 

Župan Špeh je povedal, da bo občina kupila 
primerno zemljišče, gradnja pa bo skrb in stro-
šek gasilskega društva. Želja gasilcev je, da bi 
dom stal do leta 2023, ko bo PGD Gornji Grad 
praznoval 140-letnico.

Štefka Sem
Župan Anton Špeh (sedi drugi z leve) je sprejel predstavnike vseh treh gasilskih društev v 

občini in predstavnika Gasilske zveze Zgornje Savinjske doline. (Foto: Franci Ugovšek)

GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Pravočasno nudenje prve pomoči lahko rešuje tudi življenja 
Prvo soboto v februarju je v prostorih Prosto-

voljnega gasilskega društva Nova Štifta pote-
kala delavnica prve pomoči. Komisija za člani-
ce pri zgornjesavinjski gasilski zvezi je pri prip-
ravi in oblikovanju letnega načrta dela upošte-
vala željo gasilk po izvedbi takega načina izo-
braževanja.

OD OŽIVLJANJA DO IMOBILIZACIJE ZLOMOV 
Usposabljanja se je udeležilo 21 članic iz ga-

silskih društev Zgornje Savinjske doline. Delav-
nico, ki je trajala štiri ure, je vodil zdravstveni re-
ševalec, spremljevalec v nujni medicinski po-
moči iz Zgornjesavinjskega zdravstvenega do-
ma Nazarje Marko Bezovšek. Vključeno je bi-
lo predavanje in praktične vaje. Teme, ki so jih 

obravnavali, so bile ureznine, opekline, zlomi, 
srčni zastoj, oživljanje, zastrupitve ... Obdelali so 
tudi druge vsebine, o katerih so vprašale udele-
ženke. Te so z zanimanjem prisluhnile predava-
telju, ki je vsebino podajal zanimivo in jo pod-
krepil z lastnimi izkušnjami s terenskega dela. 

POMEMBNA PODPORA PRI INTERVENCIJAH 
Kot je povedala predsednica komisije za čla-

nice pri zvezi Barbara Žlebnik, so takšne delav-
nice in izobraževanja koristna in dobrodošla, saj 
utrjujejo obstoječe znanje in ga nadgrajujejo z 
novimi spoznanji. 

Udeleženke so pridobile na samozavesti in 
pogumu, ki je potreben, da prisotni pravočasno 
odreagira in pristopi k ponesrečencu, saj so prvi 

Usposabljanja se je udeležilo 21 članic iz gasilskih društev Zgornje Savinjske doline. 
(Fotodokumentacija zveze)

Prikaz oživljanja z defibrilatorjem – pri 
zastoju srca je pomemben vsak trenutek. 

trenutki pomoči najpomembnejši. 
Žlebnikova je pojasnila: »Pomanjkanje znanja 

in izkušenj je vzrok za strah, da bomo naredi-
li kaj narobe, kar je velikokrat slabše, kot da na-
redimo karkoli. Poleg navedenega vidim veliko 
možnost, da članice gasilske organizacije na ta 
način pomagamo pri raznih intervencijah, ko so 
moški kolegi zaposleni z drugim delom in reše-
vanjem ter težko prevzamejo še skrb za pones-
rečence ali druge prizadete udeležence nezgo-
dnega dogodka.« 

Marija Lebar
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KLS DONIRAL SREDSTVA ZA UREDITEV KULTURNEGA DOMA NA LJUBNEM OB SAVINJI

Poleg kulturnih vsebin bo v domu Kongresni center KLS
V prostorih družbe KLS Ljubno sta general-

ni direktor Mirko Strašek in župan občine Ljub-
no Franjo Naraločnik v ponedeljek, 17. februar-
ja, podpisala donatorsko pogodbo v višini 350 ti-
soč evrov za prenovo kulturnega doma, ki bo pos-
tal tudi Kongresni center KLS. Razpis za izvajalca 
del bo šel v objavo v teh dneh, dela pa naj bi bila 
zaključena do občinskega praznika konec julija. 
Svečana seja in podelitev občinskih nagrad naj 
bi že potekala v prenovljenih prostorih.

HRAM KULTURE NA LJUBNEM
Mirko Strašek je že več let izražal željo po ure-

ditvi ljubenskega kulturnega doma. Dom naj bi bil 
center kulturnega dogajanja v kraju, v katerega 
bi ljudje zahajali z veseljem in urejeni, kot se za 
hram kulture spodobi. Dejal je, da je prepričan, da 
se bodo na občini potrudili in projekt zaključili do 
občinskega praznika, za to pa bo potrebno veliko 
truda. Veseli ga tudi, da bo lahko naslednja pode-
litev nagrad najbolj uspešnim sodelavcem v pre-
novljenih prostorih kulturnega doma. 

Dom bo nosil tudi ime Kongresni center KLS in 
bo namenjen tem dejavnostim.
SODOBEN KULTURNI DOM BO PRIVABLJAL VEČ 

OBISKOVALCEV
»Prvi koraki so s podpisom narejeni in vesel 

sem, da se uresničuje moja dolgoletna srčna že-
lja,« je ob podpisu povedal Strašek. »KLS ne more 
biti odlično podjetje, če ne raste in se razvija tudi 
okolje. Zato se trudimo in sodelujemo z lokalnim 
okoljem in skupnostjo. Zelo pomembna je kultu-
ra in hram kulture v občini Ljubno si zasluži lepšo 
podobo. Verjamem, da bo vanj vsak rad prišel, saj 
bo prijazen, sodoben in bo privabljal več prebival-
cev in tudi več prireditev v kraj.«

PONOSNI NA PODJETJE KLS
Župan Franjo Naraločnik je povedal: »Vsi smo 

presrečni, da živimo v dobi razcveta KLS in da z 
vašim vzorom bogatimo družbo, s tem pa raste-
mo tudi sami. K delu bomo pristopili z največjo re-
snostjo, cilj, da praznik občine praznujemo v pre-
urejeni dvorani, je dosegljiv in za to se bomo pot-
rudili z vsemi močmi. Hvala družbi KLS in druži-
ni Strašek, da ste v tem projektu videli izziv in da 
bo celoten kulturni center postal za Ljubno po-
membno središče.«

VREDNOST INVESTICIJE 650 TISOČ EVROV
Dom bo ob prenovi dobil nov vhod z zadnje 

strani. V dvorani bodo sedeži pod naklonom, 
prenovil se bo oder in vsa tehnika od ozvoče-
nja do razsvetljave. Povečano bo zaodrje. Ce-
lotna vrednost investicije je po projektantskem 

Generalni direktor KLS Mirko Strašek (tretji z leve v prvi vrsti) in župan občine Ljubno Franjo 
Naraločnik (drugi z leve v prvi vrsti) sta podpisala donatorsko pogodbo v višini 350 tisoč 

evrov za prenovo kulturnega doma, ki bo postal tudi Kongresni center KLS.

proračunu 650 tisoč evrov. Občina ima v pro-
računu rezerviranih sto tisoč evrov, razliko do 
končne vrednosti del bo doniral KLS, je pove-
dal župan Naraločnik.

MUZEJSKE ZBIRKE IN TIC
V sedanji avli kulturnega doma bo ure-

jen TIC, ki bo stična točka za vse dejavnosti 
v stavbi zadružnega doma in občini. V zgor-
njem nadstropju zadružnega doma, ki je ve-
liko 350 kvadratnih metrov, bo občina uredila 
prostor za tri muzejske zbirke: Flosarsko, zbir-
ko Petra Breznika in zbirko cvetno nedeljskih 
potic. V srednjem delu bo prostore dobila 
knjižnica in poslovni prostori za start up pod-
jetja. V teh prostorih bodo mlada podjetja do-
bila začetno priložnost. 

Tekst in foto: Štefka Sem

V SPOMIN

Peter Breznik
1928 - 2020

V 92. letu starosti je umrl častni občan 
občine Ljubno Peter Breznik. Več kot pol 
stoletja je uspešno vodil odvetniško pisarno 

in užival visok profesionalni ugled. Bil je usta-
novni član ljubljanskega rotary kluba, ki še da-
nes podpira mlade talente s štipendijami in so-
cialno šibkim družinam nudi pomoč. 

V košarki je deloval kot eden prvih sloven-
skih igralcev, trenerjev in sodnikov ter eden iz-
med ustanoviteljev Košarkarske zveze Slove-
nije. Od leta 1950 do 1961 je bil njen generalni 
sekretar, od leta 1967 do 1978 predsednik KZS, 
bil je tudi predsednik predsedstva Košarkar-
ske zveze Jugoslavije. Od leta 2010 je bil častni 
član Košarkarske zveze Slovenije.

Prav tako je bil častni član Združenja košar-
karskih trenerjev Slovenije. Priznanje je prejel 
za posebne zasluge kot uspešen trener v za-
četnem obdobju košarke v Sloveniji in vodil-
ni funkcionar pri Košarkarski zvezi Slovenije in 
Košarkarski zvezi Jugoslavije.

V lanskem letu je Občini Ljubno podaril iz-
jemno zbirko knjig, ki vsebuje številne šol-
ske učbenike, vadnice, slovnice, prvi smu-
čarski vodnik v slovenščini in stare atlase. 
Zbirka vsebuje prvotiske avtorjev slovenske 
moderne. Večina knjig je v odličnem stanju, 
najstarejše pa segajo v leto 1824. Poleg te-
ga zbirka vsebuje še številne etnološke in 
umetniške predmete, ki izvirajo z Ljubnega 
in širše okolice. Ti predmeti pričajo o trdoži-
vosti, običajih in vsakodnevnih dejavnostih 
ljudi naših krajev. 

Peter Breznik je že od mladih nog rad pri-
hajal na Ljubno, k Petkom, od koder je bi-
la doma njegova mama. V zrelih letih sta si 
z ženo na Placu uredila hišo za oddih in po-
čitek.

NN, foto: PV
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PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO REČICA OB SAVINJI

Na poveljniškem mestu Prislana zamenjal Goličnik
Na občnem zboru PGD Reči-

ca ob Savinji so predstavili delo 
društva, si začrtali smernice za de-
lo v prihodnje in opravili volitve po-
veljnika. Matjaž Goličnik je zame-
njal Jožeta Prislana, ki je operati-
vo vodil šest let.

NA DRŽAVNO TEKMOVANJE TRI 
DESETINE

V svojem poročilu o delu opera-
tive je Prislan poudaril, da so pre-
teklo leto imeli le štiri manjše in-
tervencije. Gasili so travniški po-
žar, čistili prepuste ob nalivu in po-
magali ekipi nujne medicinske po-
moči pri prenosu obolele osebe. 
Bili so uspešni tudi na tekmoval-
nem področju. Od enajstih tekmo-

valnih desetin se jih je na regijsko 
tekmovanje uvrstilo devet, tri pa na 
državno, ki bo letos v Celju. Rečico 
bodo zastopali pionirke, člani B in 
starejši gasilci. 

Opravili so številne tečaje in si 
pridobili različne specialnosti. 

ZA USPEŠNO POSREDOVANJE 
POTREBNA OPREMA IN ZNANJE

Predsednik Peter Brezovnik je 
pohvalil tekmovalne desetine in 
njihove mentorje. Dejal je, da je v 
delo članov vloženo veliko prosto-
voljnih ur. Uspešni so bili pri orga-
nizaciji nočnega tekmovanja in ve-
selice. V mesecu požarne varnosti 
so svoje delo predstavili otrokom iz 
vrtca ter gašenje požara v gospo-

dinjstvu. Bil pa je kritičen do dr-
žavnih institucij. Slednje želijo ga-
silce vključiti kot prve posredoval-
ce za pomoč občanom pri nujnih 
zdravstvenih stanjih. Te naloge bo 
po Brezovnikovem mnenju mogo-
če opravljati, če bodo imeli dobro 
opremo in zadovoljivo znanje. 

ZAHVALE ZA DELO
S priznanji za nesebično delo so 

se zahvalili številnim članom. Po-
delili so društvena priznanja, pri-
znanja zveze in državna priznanja. 
Plamenici Gasilske zveze Sloveni-
je sta prejela Matej Bider in Vin-
ko Jeraj. Bider je prejel plamenico 
druge, Jeraj pa prve stopnje. 

Tekst in foto: Marija Šukalo
V prihodnje bo operativi 

poveljeval Matjaž Goličnik.

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO SOLČAVA

Inšpekcijski nadzor ni ugotovil 
pomanjkljivosti

V PGD Solčava, ki ga vodi pred-
sednik Matija Vavdi, je bilo pretek-
lo leto v znamenju tekmovanj, izo-
braževanj in malo intervencij. Spo-
mladi so zaključili z obnovo fasade 
na gasilskem domu in dokupili ne-
kaj manjših parcel. Sredi maja jih je 
obiskal predstavnik Inšpektorata RS 
za varstvo pred naravnimi in drugi-
mi nesrečami. Pregledal je doku-
mentacijo, zaščitno opremo in oble-
ke ter ugotovil, da društvo izpolnjuje 
vse pogoje za nemoteno delovanje. 

Kot je povedal Vavdi, so gasilci 
pomagali tudi kot redarji na cesti ob 
sečnji zaradi vetroloma. Na florjano-
vo so gostili stanovske kolega iz No-
ve Štifte in se udeležili maše. Sep-
tembra so bili soorganizatorji tek-
movanj domače gasilske zveze ta-
ko v članski kot mladinski kategoriji. 
Da se gasilci tudi športno udejstvu-
jejo, so dokaz pokali in medalje, ki 
so jih osvojili na nedavnem tekmo-
vanju v veleslalomu na Golteh. 

OPRAVLJALI TEČAJE IN SI 
PRIDOBIVALI SPECIALNOSTI 
Iz poročila poveljnika Matja-

ža Ramšaka, ki ga je podal na ob-
čnem zboru sredi februarja, je bilo 
razvidno, da so intervenirali pri sa-

naciji zemeljskega plazu in reše-
vanju obolele osebe, ki jo je zade-
la možganska kap. Izvedli so vaji 
evakuacije v osnovni šoli in hotelu 
Plesnik. Člani so se udeleževali te-
čajev in si pridobivali različne spe-
cialnosti, udeležili so se tudi skupne 
vaje na Reberci. 

Srečanje so izkoristili za preda-
jo zahvalnih listin društva dolgole-
tnim članom za nesebično delo. Za 
sedem desetletij predanosti dru-
štvu sta jih prejela Mirko Grudnik
in Ivan Grudnik. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

Poveljnik Matjaž Ramšak je 
povedal, da so si člani 

pridobivali 
različne specialnosti.

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO OKONINA

Obnova gasilskega doma kaže 
pozitivne rezultate 

Poveljnik Matej Vošnjak 
se nadeja več sredstev za 

operativno enoto.

V PGD Okonina so lani praznova-
li 80 let delovanja. V jubilejnem le-
tu so moči usmerili v obnovo in mo-
dernizacijo gasilskega doma, kar 
kaže pozitivne rezultate tudi v smis-
lu prihranka. Poleg tega je, po be-
sedah predsednika Tonija Nova-
ka opazen znaten razmah delova-
nja podmladka, ki poleg operative 
postaja druga močna veja društva 
in hkrati navdaja z optimizmom za 
naprej.

Gasilski dom ne bi zmogli obno-
viti brez pomoči Občine Ljubno, do-
natorjev in vseh dobrih ljudi, ki jim 

gre prav posebna zahvala. Obletni-
co društva so praznovali 31. avgu-
sta s slavnostno akademijo, ki so se 
je udeležili visoki predstavniki sta-
novske organizacije. Hkrati so na-
menu predali gasilski dom in slav-
je nadaljevali z veselico.

OPERATIVNO MOČ POVEČALI Z 
NOVO MOTORNO BRIZGALNO
V preteklem letu so posredova-

li v sedmih intervencijah. Operativ-
no moč in zanesljivost so povečali 
z novo motorno brizgalno. Še naprej 
bodo skrbeli za sistematično uspo-
sabljanje gasilcev operativne enote. 
Vzpostavili bodo tekmovalne deseti-
ne pri članicah, članih in veteranih 
ter pripravili plan večjih investicij za 
obdobje do leta 2024.

ZAŽIVELO DELO Z ŽENAMI
Mladi in njihovi mentorji so pos-

tali pomemben člen društva. Sode-
lovali so na številnih tekmovanjih. 
Postali so regijski prvaki v kvizu ga-
silske mladine v kategoriji pionirjev 
in na državnem tekmovanju zased-
li 9. mesto. V društvu je zaživelo de-
lo z ženami, veterani pa so ponovno 
pokazali, da gre z njimi računati tu-
di v prihodnje.
Tekst in foto: Barbara Rozoničnik



Savinjske novice št. 9, 28. februar 202012

Ljudje in dogodki, Oglasi

NA LJUBNEM OB SAVINJI POSNELI ODDAJO DOBRO JUTRO 

Odlično izkoristili priliko za predstavitev občine 
Na Ljubnem ob Savinji so ne-

davno gostili oddajo TV Sloveni-
je Dobro jutro. Javljanja v oddajo 
so potekala v živo in so predsta-
vila preplet tradicije ter sodobne-
ga utripa občine Ljubno. Dogaja-
nje je potekalo na valentinovo, pra-
znik ljubezni, s to besedo pa so v 
pogovorih povezali tudi izvor ime-
na Ljubno.

JUBILEJNO LETO ZA SKAKALNI 
KLUB IN FLOSARSKI BAL

Televizijska ekipa se je odpravi-

la k skakalnici pod Rajhovko, kjer 
sta jim župan Franjo Naraločnik
in predsednik organizacijskega 
komiteja Rajko Pintar predstavila 
ohranjanje splavarske dediščine in 
razvoj smučarskih skokov. Letos se 
bo odvil 60. Flosarski bal, Smučar-
sko skakalni klub Ljubno BTC pa 
bo obeležil sedem desetletij delo-
vanja. Pintar je izrazil zadovoljstvo 
nad podmladkom v klubu, pred ka-
mero so spregovorile tudi tri mla-
de skakalke.

Naraločnik je poudaril, da bi bila 
Članice Društva podeželskih žena Toplica so predstavile vsakdanje 

in praznične jedi ljubenskega okolja.

zajetna organizacija tako skokov kot bala, kar je 
v kraj prineslo razcvet turizma, nemogoča brez 
predanih prostovoljcev in pripadnosti prebival-
cev temu izročilu. Splavarstvo je podrobneje 
predstavil Martin Juvan – Čuks.

DOMAČE DOBROTE
Članice Društva podeželskih žena Toplica so 

pripravile vliti ajdnek in ga ekipi postregle v Fa-
šunovi hiši. Marsikatero dobroto so razstavi-
le tudi na stojnici na prizorišču v Vrbju, kjer so 
pekle palačinke. Domači gostinski in turistični 
ponudniki so razstavili tradicionalne ljubenske 
in zgornjesavinjske jedi. Voditeljica TV ekipe 
Marija Merljak jih je ocenila kot uravnotežene 
obroke, ki so zaradi vsebnosti različnih mikroe-
lementov, kot sta med drugim cink in železo, iz-
redno priporočljivi tudi za športnike.

POTICE IN FLOSARČKI
Seveda kamera ni mogla mimo ljubenskih 

potic, vpisanih v seznam nesnovne kulturne de-
diščine. Direktorica Zavoda Savinja Ivica Oreš-
nik je predstavila vsebino bodočega interaktiv-
nega flosarskega muzeja. Spregovorili so ribi-
či, planinci in jamarji, člani Kulturnega društva 
Slap, predstavila se je Osnovna šola Ljubno s 
priznanji in flosarsko cirngo ter folklorna skupi-
na najmlajših Flosarček.

PETJE, PLES IN PREŠERNO RAZPOLOŽENJE
Številni obrtniki in rokodelci so razstavljali 

svoje izdelke iz lesa, filca, v tehniki belega ve-
za, slikarske in kiparske ljudske umetnine. Vseh 
sodelujočih je bilo okoli sto. Kuliso dogajanja v 
Vrbju so dopolnjevali šolski športniki, pevci in 
muzikanti, ljubitelji starodobnih vozil, prosto-
voljni gasilci v starinski opremi ... Najbrž ne gre 
dvomiti, da je oddaja prepričala marsikoga, da 
je na Ljubno ob Savinji prišel spodbujat skakal-
ke, ali ga bo obiskal kdaj pozneje.

Tekst in foto: Marija Lebar
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POGOVOR Z DUŠANOM STEFANČIČEM V ZELIŠČARNI

V letu in pol šel skozi šest taborišč
Dušan Stefančič ima korenine v Gornjem 

Gradu, ki so še kako žive. Njegova mama je bi-
la Prislanova in vedno se rad vrača v kraj, kjer 
je preživel veliko lepega. V gornjegrajski Ze-
liščarni je obiskovalcem opisal trnovo pot, ki 
jo je kot 16-letni mladenič med drugo svetov-
no vojno preživel v šestih taboriščih. Prijet-
nejši del je namenil Gornjemu Gradu nekoč, 
kraju, kot se ga spominja iz otroštva. Gosta je 
predstavila Amanda Kladnik.

SKOZI ŠEST TABORIŠČ 
Stefančič je po rodu Gornjegrajčan, sedaj ži-

vi v Ljubljani, v rodni kraj pa se vedno rad vra-
ča. Ob začetku druge svetovne vojne se je dru-
žina Stefančič iz Vojvodine preselila v Ljublja-
no. Do januarja 1944 je obiskoval gimnazijo v 
Ljubljani, potem ga je zajela domobranska po-
licija in poslali so ga v koncentracijsko tabori-
šče Dachau, kasneje premestili v St. Marie aux 
Mines in Natzweiler v Alzaciji.

Od tam je bil premeščen v Mauthausen, kjer 
so izdelovali letalske trupe in krila. Ker je bilo 

veliko letalskih napadov, so delali v podzemlju. 
Kasneje so ga premestili v taborišče Gussen 1, 
zatem še v Gussen 2. Po osvoboditvi taborišča 
maja 1945 se je vrnil domov. Po nekaj dneh se 

je znova vključil v šolo v Ljubljani in jo dokon-
čal. Kasneje je zaključil študij prava. Delal je 
v gospodarstvu in bančništvu, nekaj let je po-
klicno preživel tudi v Indiji.

GORNJI GRAD PRED VOJNO
Kot otrok se spominja Gornjega Grada kot 

pomembnega središča Zgornje Savinjske do-
line. Rodil se je leta 1927, že pri sedmih letih 
ga je navdušila fotografija, še sedaj ima obsež-
no zbirko fotografij kraja v različnih obdobjih. 
Omenil je, da je kraj pred vojno premogel tr-
govine, železnino, več gostiln, pekarno in šte-
vilne obrtnike.

Ker je imel kraj status okrajnega središča, je 
bilo po njegovih besedah v njem tudi sodišče, 
davkarija, vojni urad in zapor. Graščina je bila 
takrat rezidenca ljubljanskih škofov. Ob začet-
ku vojne je vse to izginilo in se ni več vrnilo v 
kraj. Omenil je tudi, da so se kot otroci radi ig-
rali ravbarje in žandarje in da je bilo njegovo 
otroštvo lepo do izbruha vojne.

Tekst in foto: Štefka Sem

Dušan Stefančič je spregovoril o času, ki ga 
je preživel v taboriščih med drugo svetovno 

vojno in o Gornjem Gradu pred njo.

DUHOVNO-POTOPISNO PREDAVANJE V MOZIRSKI KNJIŽNICI

Romar Viljem Gogala predstavil knjigo, ki je nastala v tišini
V okviru meseca kulture so mozirski knji-

žničarji v ponedeljek, 10. februarja, pripravi-
li predstavitev knjige in duhovno-potopisno 
predavanje Viljema Gogale v tamkajšnji gale-
riji. Gogala je romar, ki je sledil svoji poti. Na 
tej poti je nastala knjiga duhovnega značaja 
POTopis, ki jo je moč dobiti zgolj na tovrstnih 
predstavitvah. 

SVOJ PRISTANEK NA CESTI VIDI KOT 
POSLANSTVO

Kranjčan Viljem Gogala je predstavil svojo 
zanimivo življenjsko pot. Že kot študent prava 
je bil uspešen in zagnan. Ukvarjal se je z akvizi-
tersko prodajo knjig in se s tem kmalu materi-
alno preskrbel. V tem času se mu je razvila lju-
bezen do pisanja, zato je bil dopisnik Sobotne 
priloge Dela. Delal je tudi za Združene narode 
in izkušnje pri delih, ki jih je opravljal, so ga je 
privedle do spoznanja, da to ne želi več početi, 
saj v tem ni videl resnice. 

Odločil se je, da bo življenje obrnil na glavo, 
vse razdal in začel hoditi po svetu ter se ob-
časno vračati v Slovenijo, kjer ga vedno čaka 
kavč pri starših. Ostal je brez materialnih dob-
rin in se odločil, da bo sprejel alternativen na-
čin življenja, življenje romarja. Prostovoljno je 
pristal na cesti, to odločitev pa vidi kot pos-
lanstvo. Dobro desetletje je hodil po starodav-
nih romarskih poteh in šel med drugim iz Kra-
nja peš do Rima, Kompostele in Jeruzalema.

ŽE LETO IN POL PREDSTAVLJA KNJIGO PO 
SLOVENIJI

Ob radikalni življenjski spremembi se je od-
ločil, da ne bo več nič napisal. Kljub temu se 
je nekega dne v meditaciji, sam rad več ur se-
di v tišini, rodil poziv, da napiše knjigo. Strah ga 
je bilo predstavljati knjigo pred ljudmi, zato se 
je pisanja lotil po šestih letih. Nastala je knji-
ga POTopis, ki je namenjena vsem, ki jim je bli-
zu duhovnost, iskanje življenjske poti in njeno 
sledenje. Lepo oblikovano knjigo je z ilustraci-

jami obogatil znan slovensko-ruski slikar Niko-
laj Mašukov. 

Knjiga je šla svojo pot, saj je bila tokratna 
predstavitev že trideseta v nizu. Predavatelj 
že leto in pol predstavlja knjigo po Sloveniji. S 
svojim nastopom je vzbudil zanimanje obisko-
valcev predstavitve, da so posegli po knjigi. Za 
knjige pobira prostovoljne prispevke, iz katerih 
financira stroške dotisov in poti na predstavi-
tve.

Tekst in foto: Roman Mežnar

Viljem Gogala je v mozirski galeriji predstavljal svojo knjigo POTopis, ki je požela veliko 
zanimanja.
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Kultura, Nasveti

Licitacija presežkov

Letošnja 14. licitacija najvrednej-
ših sortimetov lesa je postregla s 
presežniki na številnih področjih. V 
Podgorju pri Slovenj Gradcu je bi-
lo prodanih kar 6.190 hlodov v sku-
pnem volumnu 6.615 m3. To je več 
lesa, kot ga je bilo skupaj na licita-
cijah v zadnjih dveh letih. Najvišjo 
ceno, kar 14.414 €/m3 je prejel hlod 
gorskega javorja rebraša. Dolg je 
bil dva metra, na sredini debel 74 
cm, kar pomeni, da je meril 2,02 m3 
in je bil prodan za 29.162 €. Na lici-
tacijo je pripeljalo svoj les 865 la-
stnikov, udeležilo se je je 43 kupcev, 
tudi iz daljnih Kitajske in Japonske.

KAJ PA LES IZ ZGORNJE 
SAVINJSKE DOLINE?

Iz nazarskega gozdnogospodar-
skega območja so lastniki po po-
datkih revirnih gozdarjev na licita-
cijo dostavili okoli 150 m3 lesa. Ve-
lika večina je bila z doseženimi ce-
nami zelo zadovoljna. 

Najvišjo ceno iz naše doline po 
znanih podatkih je dosegel hlod ja-
vorja rebraša, zanj je lastnik prejel 
4.189 €, meril je točno kubični meter 
(m3). Isti lastnik je prodal tudi 0,81 
kubični hlod javorja rebraša po ce-
ni 2.678 €/m3. Skupaj je ta lastnik, 

ki želi ostati anonimen, prodal osem 
hlodov javorja v skupni izmeri 6,06 
m3, za les je prejel 7.343 €, torej 1,212 
€/m3 lesa. 

Še bolj je bil vesel lastnik iz Rov-
ta pod Menino, ki je 3,4 m3 javora 
rebraša prodal za 12.738,34 €, torej 
je dosegel ceno 3.747 €/m3 lesa. Tu-
di lastnik, ki je ponudil devet hlodov 
javorja v izmeri 7,22 m3 in zanj iztržil 

Smreka in lastnik v gozdu ter na licitaciji (foto: Barbara Teran)

2.296 € (318 €/m3), ni bil slabe volje.
V naši dolini raste tudi kvaliteten 

hrast. Za dva hloda je lastnik prejel 
skupaj 8.051 €, prvi je meril 5,47 m3 
in bil kupljen za 7.293 € (1.333 €/m3), 
drugi je imel 1,22 m3, njegova cena 
je bila 758 € (622 €/m3).

ŠTEVILNI SO DOBRO 
PRODALI

Za kupce je bil zelo zanimiv 
87 cm debel hlod smreke staros-
ti komaj 82 let, pri katerem so bi-
le branike razporejene povsem 
enakomerno. Hlod je imel izredno 
lep zven, zato kupcu ni bilo odveč 
odšteti 855 €/m3 lesa. 

Ker je hlod meril 2,34 m3, je bil 

izkupiček zanj 2.033 €. Najvišja 
cena smrekovine na letošnji lici-
taciji je bila 910 € za kubični me-
ter, lani pa 787 €/m3.

Za hlod bresta (po domače ga 
imenujemo im), ki je meril 2,10 
m3, je lastnik iz Luč iztržil 1.200 

€, kar je lepa cena. Prav tako so 
lastniki na licitacijo poslali nekaj 
orehovine, za hlod s korenični-
kom je bila dosežena zelo visoka 
cena. Za les sadnega drevja, ki bi 
ga pred desetletji razrezali v drva, 
so prodajalci iz naše doline dose-
gali ceno od 200 do 400 €/m3.

Kaj vse je bilo treba postoriti za 
uspeh, pa prihodnjič.

NA REČICI OB SAVINJI NA OGLED RAZSTAVA PLATNO V KOLAŽU

Elementi nežive narave postavljeni v skupno kompozicijo
Kulturno društvo likovnih 

ustvarjalcev Zgornje Savinjske 
doline Gal je v torek, 11. februar-
ja, odprlo razstavo likovnih del 
Platno v kolažu. Svoja dela je v 
društveno galerijo na Rečici ob 
Savinji na ogled postavilo enajst 
članov. 

V OSPREDJU RAZISKOVANJA, 
RAZLIČNI MATERALI IN 

SVETLOBA
Strokovno kritiko, ki jo je prip-

ravil akademski slikar mag. Denis 
Senegačnik, je prebrala podpred-
sednica društva Blanka Božič. 
Povedala je, da so razstavljena 
dela nastala na delavnici z men-
torjem Senegačnikom. Ustvarjal-

ci likovnega zapisa so različne 
elemente nežive narave postavili 
v vsem skupno kompozicijo, gle-

Razstava je na ogled v prostorih društva Gal v Medgen borzi.

dano iz različnih kotov. V ospredju 
pristopa k raziskovanju in realiza-
ciji naloge so tako bili različni ma-

teriali in svetloba, ki se je lomila 
na tkanini, plastiki, keramiki. 

Z MALO DOMIŠLJIJE PREDMETI 
PRIPOVEDOVALI ZGODBO

»S tem je bila igra v vseh za-
dovoljstvih raziskovanja tudi v 
mamljivem senčenju sleherne-
ga ustvarjalca,« je med drugim 
zapisal Senegačnik, ki meni, da 
postavljeni predmeti sami po se-
bi niso nič posebnega, a z ma-
lo domišljije pripovedujejo neko 
zgodbo. 

Dogodek so s glasbenim pro-
gramom obogatili harmonikar-
ji Primoža Zvira. Dela bodo na 
ogled do konca marca. 

Tekst in foto: Marija Šukalo
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90 LET ANTONA JERAJA Z ZGORNJIH POBREŽIJ

Še vedno iskriv sogovornik 
V februarju je devet desetletij življenja na-

polnil Anton Jeraj z Zgornjih Pobrežij. Ob ju-
bileju so mu domači pripravili slavje in ga obi-
skali prijatelji. Kobaletov ata je kljub srebrom v 
laseh in malo slabšemu sluhu še vedno iskriv 
sogovornik.

Otroštvo je preživel ob treh bratih, ob delu 
na kmetiji in kakšni vragoliji. Po osnovni šoli, 
ki jo je obiskoval na Gorici in Rečici ob Savi-
nji, se je podal v uk za mizarja k Vidrajsu v Spo-
dnjo Rečico. Nato je sledilo služenje vojašči-
ne v Srbiji. Za to obdobje je dejal, da je prav 
užival, saj je po usposabljanju odšel v mizar-
sko delavnico.

ŽE MLAD IZGUBIL OBA STARŠA
Še ne sedemnajstletni je izgubil očeta, v ča-

su služenja vojaščine mu je umrla tudi mama. 
Po smrti staršev so si bratje razdelili kmetijo. 
Anton je začel kmetovati na svojem delu, brat-
je pa so svoje deleže prodali.

SRČNI MIR MU JE UKRADLA HREŠANOVA 
MARIJA

Kaj kmalu je Amorjeva puščica doletela do 
»spodnje vasi«, kjer mu je »srčni mir« vzela 
Hrešanova Marija. »Bilo je kar priročno, saj ni-
sem imel ne izpita in ne avta. Vasovat k dekle-
tu sem se lahko odpravil kar peš. Tako sem bil 
hitro pri njej in potem nazaj doma,« je sogo-
vornik povedal smeje. 

S časom sta si ustvarila družino. Rodila sta 
se jima Miran in Milena. Sin je ostal doma, 
hčerka pa si je družino ustvarila le kilometer 
od doma, na Spodnjem Pobrežju.

SAM ZIDARIL, POLAGAL PLOŠČICE, IZDELAL 
POHIŠTVO

Manjša kmetija ni dajala dovolj prihodka za 
preživetje, zato se je Kobaletov Anton zaposlil 
v tovarni usnja v Spodnji Rečici, kjer je vztrajal 
desetletje in pol. Nato ga je pot vodila do nek-
danjega Glina, kjer je dočakal pokojnino.

Pred skoraj pol stoletja si je nabavil prvi av-
to, saj je bilo to nujno za delo, ki ga je opravljal. 
Kot mizar je veliko delal po službi in tako izde-
lal vse pohištvo za svojo hišo. Pri obnovi do-
mačije je sam zidaril, polagal ploščice, izdelo-
val lesovino in pohištvo. Ob gradnji hiš je po-
magal tudi prijateljem.

USTVARJALNA ŽILICA MU ŠE VEDNO NE DA 
MIRU

Sedaj je že več kot tri desetletja v pokoju, a 
ustvarjalna žilica mu ne da miru. Še konec pre-
teklega leta je dokončal vrata. »Pri delu sem 
vedno pazljiv in nisem imel nobene nesreče. No, 
sedaj bolj počasi delam, kot sem v preteklosti,« 
je povedal Jeraj in dodal, da sta si z ženo večkrat 
vzela čas tudi za oddih in se podala na izlete.

Danes postori to in ono okrog hiše, si vza-
me čas za prijatelje ali z ženo gledata televizi-
jo. V veliko veselje so mu tudi štirje vnuki in šest 
pravnukov.

Tekst in foto: Marija Šukalo

Kobaletov ata je že več kot tri desetletja v 
pokoju, a ustvarjalna žilica 

mu ne da miru.
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PUST MOZIRSKI PODELIL TRŠKE PRAVICE

Ponosna prejemnica postala Christine Skornšek
Pustno rajanje v Mozirju se je 

pričelo na debeli četrtek, ko je 
pustna srenja s pustno vlado obi-
skala vrtnarstvo Skornšek, da so 
tjakaj priženjeni Christine pode-
lili listino o trških pravicah. Pust 
s tem nadaljuje tradicijo izpred 
stoletij, seveda malce po svoje, 
ko so zaslužni obrtniki v trgu mo-
zirskem prejemali trške pravice.

NAPOREN PUSTNI ČAS
Pustni čas je za pustno bratov-

ščino pod predsedovanjem Mar-
ka Presečnika in županovanjem 
Draga Poličnika sila naporen, po 
drugi strani pa ob zadovoljnih ob-
razih domačinov in obiskovalcev 
prireditev, vreden truda.

rad. Letošnja prejemnica je svojo 
ljubezen do pusta in njegovih vra-
golij izkazala takoj, ko jo je doma-
či Jože pripeljal z Bavarske, saj se 
od takrat z veseljem udeležuje vseh 
prireditev. Po svojih močeh tudi po-
maga, zato je z orošenimi očmi bra-
tovščino sprejela tudi tokrat. 

ŽE DVE LISTINI PRI HIŠI
Po obveznih ceremonijah je za-

plesala najprej z možem in nato s 
pustnim županom. Umetelno okvir-
jena listina bo odslej visela v do-
mačem rastlinjaku, ob še eni listini, 
ki jo je pred dolgimi leti prejel njen 
tast in ustanovitelj vrtnarstva, prav 
tako Jože.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

Predsednik društva Pust Mozirski Marko Presečnik (levo) in pustni 
župan Drago Poličnik sta Christini Skornšek izročila listino.

PRIREDITVE V VELIKEM PUSTNEM ŠOTORU

Nad obiskom in izvirnostjo presenečeni tudi glasbeniki
Vse dni pustovanja v Mozirju je 

bil na sejmišču postavljen veliki 
prireditveni šotor, v katerem se je 
v času dogajanja zvrstila vrsta za-
bavnih prireditev. Nad njimi je bdel 
Jure Kolenc, ki se je trudil z različ-
nimi gosti popestriti čas pustova-
nja obiskovalcem prireditev.

V ZADNJIH TREH LETIH STAND 
UP PREDSTAVE

Da bi domačinom, ki živijo v bli-
žini šotora, olajšali glasne noči, so 
se v zadnjih treh letih odločili na 
petek organizirati zgolj stand up 
predstave. Slednje se sicer še niso 
najbolj dobro prijele, kar je pokazal 
tudi letošnji obisk večera, ki ga je 
pripravila Jasna Kuljaj. 

Povsem drugače je bilo v sobo-
to na tradicionalnem gala pustnem 

večeru. Obisk je bil zelo dober, še 
boljše so bile predvsem skupinske 
maske, ki jih je iz leta v leto več. 
Nad pestrostjo in vloženim trudom 
so bili presenečeni tudi glasbe-
ni gostje večera, skupina Modrija-
ni. Nastopili so še zasedba Skuter 
in Dadi Daz. Na ocenjevanju mask 
je prvo mesto zasedla ekipa Hu-
de mravljice, drugo Corona in tret-
je Snežinke.
V NEDELJO 1.000 OBISKOVALCEV

Prijetno presenečenje je bila tu-
di nedeljska otroška maškarada. 
Okoli 550 malih mask je skupaj s 
starši napolnilo šotor in zmazalo ti-
soč krofov. Ob zabavi z Elzo in lede-
nim kraljestvom, je otroško rajanje 
trajalo dolgo v popoldan.

Dogajanje v prireditvenem šoto-

ru se je sklenilo v torkovem večeru, 
ko so organizatorji pripravili mali-
co za udeležence karnevalske po-

LISTINA V ROKE SKORNŠKOVE 
CHRISTINE

Pustna vlada se je odločila, da 
za njen prispevek k razvoju in pre-

poznavnosti kraja nagradi Christi-
no Skornšek iz vrtnarstva Skorn-
šek. Med kriteriji je na prvem mes-
tu zahteva, da ima prejemnik pusta 

Drugo mesto med maskami si je prislužila ekipa Corona z zelo 
aktualno tematiko. (Foto: Ciril M. Sem)

vorke, skupaj z drugimi obiskovalci 
pa pričakali smrt pusta za to leto.

Benjamin Kanjir
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129 LET PUSTOVANJA V MOZIRJU 

Kraj ostaja zvest tradiciji uganjanja norčij
Za nami je še ena izdaja mozirskega pusto-

vanja in uganjanja norčij, ki bo v prihodnjem 
letu doživelo že svojo 130. nadaljevanje. Pust-
na bratovščina pod vodstvom Marka Preseč-
nika je izvedla tradicionalne dogodke in na-
črte izpolnila precej nad 100-odstotno – od 
debelega četrtka, ko so podelili listino s tr-
škimi pravicami, do pepelnične srede, ko so v 
pekovih lavah kremirali pusta ob objokanem 
žalnem zboru.

OBISKE VRŠILI VSEŠIROM 
V zadnjih tednih so obiskali vrsto pustovanj 

širom Slovenije in izven meja. S tem so izpol-
nili dolžnost združenja evropskih karnevalskih 
mest, katerega člani so. Zgornjesavinjski kra-

ji pa so imeli to čast, da so jih po vrsti obiska-
li in »pošlihtali«. 

Obšli so trške meje, kakor je to gospoda po-
čela pred stoletji. Obiskali so dosedanje pre-
jemnike listin s trškimi pravicami in svoje naj-
zvestejše oboževalce. Prireditve v karneval-
skem šotoru so potekale po načrtih. V ponede-
ljek so okolofirali od hiše do hiše in prinašali ve-
selje ter smeh. 

UDARNO NA PUSTNI TOREK
Na pusta dan so pustnaki mirno, a odločno 

vzeli občinsko oblast v svoje roke. Legitimno iz-
voljeni župan Ivan Suhoveršnik je brez zadržkov 
prepustil svoj stolček in ob tem upal, da ga bo 
naslednji dan čakala polna občinska blagajna. 

Naj pustnemu županu Dragu Poličniku uspe, kar 
njemu ne. Zna biti, da je bilo tudi tokratno upanje 
zaman. Novi župan je s sabo pripeljal pustno var-
do, ki ga je branila in baje vmes poskrbela še za 
zgornjesavinjsko zdravstvo.

Popoldan je sledil tradicionalni mednarodni 
karneval in povorka skozi trško jedro – od zgor-
njesavinjskih godbenikov do vrtčevskih šemic 
in šolskih piskrov. Predstavile so se zmagovalne 
skupine sobotne gala maškarade, okoliški kra-
ji in kurenti. Za pridih mednarodnosti so poskr-
bele maske iz bivših nam bratskih dežel južno 
od Kolpe. Skupine so med predstavitvijo uživale, 
prav tako številčno občinstvo od blizu in daleč.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

Pustni župan Drago Poličnik (desno) je prevzel občinsko oblast s 
pomočjo mozirske pustne varde.

Pustna vlada je s pustnimi veljaki mest udeležencev karnevala 
prva pozdravila obiskovalce.

Zmagovalna skupina gala sobotne maškarade Hude mravljice se je 
predstavila tudi na mednarodni povorki.

TD Pristava je poskrbela za gradnjo TEŠ 7, s katerim bodo rešili 
sežig odpadkov, dodatna dejavnost bo tudi kremiranje.

Pustni podmladek iz OŠ Mozirje se je odel v rdečo modre oprave 
EMO posode.

Skupinska maska Mozirski gaj je ocvetličila in razsvetlila 
karnevalsko povorko.
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GAŠPER TRATNIK NA DELU V CAPE TOWNU V JUŽNI AFRIKI

Izkušnje manekena bogati tudi z drugačnim življenjem
Priznani slovenski maneken in 

obetaven podjetnik Gašper Tratnik, ki 
je doma v občini Nazarje, je v začet-
ku januarja odpotoval v Južno Afriko, 
v mesto Cape Town. Tam bo do konca 
njihove poletne sezone v marcu delal 
za manekensko agencijo. 

MODNI TRG V JUŽNI AFRIKI MU 
IZREDNO USTREZA

Najbolj sta ga prevzela narava in 
kulinarika, hkrati je negativno prese-
nečen zaradi visoke stopnje revšči-
ne. Prav zaradi hudih socialnih stisk 
ob gibanju po mestu velika previ-

ima na tem področju dela tudi največ izkušenj 
in referenc. Tako mu tam dela ne manjka.
MESTO JE LAHKO NEVARNO, A POKRAJINA JE 

ČUDOVITA
Celotno snemalno sezono bo preživel v Ca-

pe Townu, kjer čas apartheida še vedno ni po-
zabljen, domačine pestijo revščina in težave z 
mamili. To je po njegovih besedah opaziti na 
vsakem koraku, ves čas je potrebna previdnost, 
dobro je opazovati, da ti kdo preveč vztrajno ne 
sledi. K sreči slabih izkušenj do sedaj ni imel, so 
jih pa že imeli njegovi kolegi.

SKRBI TUDI ZA PROMOCIJO LASTNE GT 
KOLEKCIJE

Nad naravnimi lepotami je navdušen. Mes-
to je na eni strani obdano z oceanom, z druge 
se dviga visoko gorovje. Hrana je zelo raznolika, 
njihova vina so poznana po celem svetu. Trudi 
si ogledati čim več lokalnih znamenitosti. Bil je 
že v naravnem rezervatu, kjer je kolonija afri-
ških pingvinov, ogledal si je čudovit vinograd, 
se podal na gori Table Mountain in Lions Head. 
Seveda ni izpustil ogleda zapora, kjer je bil za-
prt Nelson Mandela. 

Gašper izkorišča čas tudi za izdelavo fotogra-
fij izdelkov iz svoje GT kolekcije, saj se mu spla-
ča izkoristiti izredne lokacije tega kraja.

Tatiana Golob

Gašper Tratnik, priznani slovenski maneken 
in obetaven podjetnik, si nabira nove 

izkušnje v Južni Afriki. (Foto: osebni arhiv)

dnost ni odveč. Ob vprašanju, zakaj 
se je na delo podal v Južno Afriko in 
v mesto, kjer je stopnja kriminalite-
te zelo visoka, odgovarja, da je bila 
njegova odločitev z vidika gradnje 
kariere povsem premišljena. V zim-
skih mesecih je tam poletje, zato ve-
liko mednarodnih naročnikov pride v 
ta del sveta snemat televizijske ogla-
se in kampanje za poletno sezono v 
Evropi. 

Modni trg v Južni Afriki je namreč 
po besedah Gašperja zelo komerci-
alen, kar njemu povsem ustreza, saj 
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ODPRTO DRŽAVNO PRVENSTVO SLOVENIJE V NOVEM MESTU

Mihalinčeva diskvalificirana zaradi prehitrega štarta
V soboto in nedeljo so v Češ-

či vasi pri Novem mestu pripravili 
odprto državno prvenstvo v dvora-
ni za člane in članice. Udeležba na 
prvenstvu je bila odlična, saj je na-
stopila večina slovenskih atletov in 
atletinj, ki so letos tekmovali v dvo-
rani. Med njimi je tudi Mozirjanka 
Maja Mihalinec, ki se je preizkusi-
la v teku na 60 metrov. Letos je v 
odlični formi, a je imela nekaj smo-

le in prehitro štartala ter bila dis-
kvalificirana. 

NA MITINGIH SVETOVNE 
DVORANSKE SERIJE DVAKRAT 

SEDMA
Članica Mass Ljubljana je fe-

bruarja tekmovala tudi na mitin-
gih svetovne dvoranske serije v 
Glasgowu in v francoskem Lievinu. 
Mitinga sta najvišja raven dvoran-
skih atletskih tekmovanj. Obakrat 

je v teku na 60 m osvojila 7. mes-
to. V Glasgowu je omenjeno razda-
ljo pretekla v 7,46 s, v Franciji pa je 
bila za 15 stotink boljša. 

»V Lievinu je bila konkurenca 
zelo strnjena. Razen dveh favoritk 
smo si bile prijavljene tekmovalke 

po rezultatih zelo enakovredne, za-
to je bil že boj za finale zelo napet. 
Obakrat sem tekla zelo hitro, s či-
mer sem zadovoljna, a imam v teku 
še nekaj prostora za izboljšave.« je 
ocenila Mihalinčeva. 

Marija Šukalo

EVROPSKI POKAL V ALPSKEM SMUČANJU

Robnikova tretja in peta
V italijanski Folgariji so v nede-

ljo in ponedeljek izpeljali dva ve-
leslaloma za evropski pokal, na 
katerih je nastopila tudi Lučanka 
Tina Robnik. Na obeh tekmah se 
je odrezala odlično, na prvi je sta-
la na stopničkah, osvojila je tretje 
mesto, na drugi je bila peta. 

ŠS

Lučanka Tina Robnik se je na 
obeh tekmah odrezala odlično.

VIII. DRŽAVNO PRVENSTVO IPA SEKCIJE SLOVENIJE V VELESLALOMU

Zgornjesavinjčani pripomogli k 
ekipni zmagi Celjanov

V organizaciji IPA kluba Celje in 
soorganizaciji IPA sekcije Sloveni-
je je na Golteh potekalo VIII. držav-
no prvenstvo IPA (International Po-
lice Association – mednarodna poli-
cijska organizacija) sekcije Sloveni-
je v veleslalomu. 

Za naslove državnih prvakov v 
posamični in ekipni konkurenci se 
je pomerilo 106 tekmovalk in tek-
movalcev iz osmih IPA klubov iz vse 

Zmagovalna ekipa 
8. državnega prvenstva IPA Slovenije – IPA klub Celje 

Slovenije. K zmagi ekipe IPA Celje, ki 
sta ji sledili ekipi IPA Dolenjska in 
IPA Štajerska, so v svojih kategori-
jah bistveno prispevali Zgornjesa-
vinjčani Darko Repenšek z drugim 
mestom v kategoriji nad 50 let (Vi-
li Bezjak in Andrej Šumah sta bila 
četrti in peti) ter Miha Leskovšek
z zmago in Peter Kodrun s tretjim 
mestom v kategoriji od 30 do 40 let. 

KF
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SVETOVNI POKAL V SMUČARSKIH SKOKIH ZA ŽENSKE NA LJUBNEM OB SAVINJI

Slovenke ekipno do srebra, Nika Križnar do brona
Pretekli vikend so na Ljubnem 

ob Savinji pripravili tekmi svetov-
nega pokala v smučarskih skokih. 
V soboto je na ekipnemu tekmova-
nju nastopilo enajst ekip, Sloven-
ke so bile druge. V nedeljo se je po 
strmini pod Rajhovko spustilo 63 
tekmovalk iz 16 držav. Tretje mes-
to je zasedla Nika Križnar.

Za trening in kvalifikacijske sko-
ke je bil rezerviran petek, vendar je 
močan veter prekrižal načrte or-
ganizatorjem SSK Ljubno ob Savi-
nji BTC. Kvalifikacije so zato izved-
li v nedeljo.

SLOVENKAM DRUGO MESTO
Sobotno sončno vreme in 

vrhunsko pripravljeno skakalnico 

so izkoristile Nika Križnar, Špela 
Rogelj, Katra Komar in Ema Klinec. 
Dekleta so v prvi seriji eksplodira-
le in dosegle prvo mesto pred Av-
strijkami in Norvežankami. V final-
ni seriji so jih le za tri točke prehite-
le Avstrijke. To ni zmanjšalo veselja 
v slovenskem taboru, saj so naše 
skakalke ponovile lanskoletni us-

številnim prostovoljcem. Ti so več 
kot dva meseca trdo delali, da so 
pripravili vrhunske pogoje za tek-
movanje. Letošnja topla zima je bi-
la namreč zelo neugodna za izde-
lovanje umetnega snega. 

Organizatorji so zelo zadovolj-
ni z obiskom, sploh v soboto je bi-
lo na prizorišču ogromno navijačev 
iz Slovenije in drugod. 

Tekmovanje je že vrsto let znano 
tudi po pestrem spremljevalnem 
programu. Otroci so lahko se zaba-
vali v ogrevanem prostoru ob ani-
matorkah in se sladkali s carskim 
pražencem in svoje sposobnosti 
preizkusili na mini skakalnici. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

Na sobotni tekmi so se Slovenke uvrstile na drugo mesto.

peh. K dobremu rezultatu so seve-
da pripomogli navijači in prednost 
domačega terena.

NAJBOLJŠA SLOVENSKA ORLICA 
NIKA KRIŽNAR 

V nedeljskih kvalifikacijah se je 
na ljubenski skakalnici pomeri-
lo tudi devet Slovenk, pet se jih je 
uvrstilo na tekmo. Slednjo je že po 

prvi seriji zaključila Jerneja Brecelj, 
ki je zasedla 39. mesto. Najboljša 
slovenska orlica je bila Nika Križ-
nar, ki si je priborila tretje mesto. 
Prehiteli sta jo Eva Pinkelnig, ki je 
zasedla drugo mesto, in zmagoval-
ka Maren Lundby.

Dobrih uvrstitev so se veselile 
tudi ostale Slovenke. Ema Klinec je 
zasedla 6. mesto, Katra Komar 16. 
in Špela Rogelj 18. 

POD RAJHOVKO UŽIVALI TUDI 
NAJMLAJŠI

Da je na Ljubnem skakalni pra-
znik, o katerem se bo govorilo še 
nekaj časa, dobro uspel, gre zaslu-
ga prizadevnim organizatorjem in 

Smučarske skoke za ženske na Ljubnem so prenašale televizije iz 
več kot tridesetih držav.

Slovenske orlice s člani organizacijskega odbora in ministrom dr. Jernejem Pikalom 
(stoji prvi z leve)

Najboljše tri (tretje mesto je zasedla Nika 
Križnar) so prejele pokale in šopke.
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Rajko Pintar, 
predsednik organizacijskega komiteja:

»Imamo popolno zasedbo, skakalnica je priprav-
ljena. Dovolj snega smo imeli že pred novim letom. 
Tekma tudi zaradi neugodnih razmer ni bila niko-
li ogrožena, o selitvi nismo razmišljali nikoli. Oba 
dneva sta bila obogatena s spremljevalnim progra-
mom z velikim številom navijačev, ki so dekleta po-
nesli tudi na stopničke. Da smo uspeli izpeljati vse, 

kot mora biti, so zaslužni tako prostovoljci kot sponzorji. Zahvala BTC-ju za 
res močno podporo in Smučarski zvezi Slovenije za odlično sodelovanje v 
vseh letih in tudi letos.«

Jože Mermal, 
predsednik upravnega odbora BTC: 

»Zelo sem ponosen, da so naši prostovoljci lah-
ko pripravili tako dobro skakalnico v zelo nemogo-
čih pogojih. Narava je namreč zelena, pod Rajhov-
ko pa imamo sneg. Tudi FIS-a se je bala, da bo mo-
goče potrebno odpovedati tekmo. A ob tako veliki 
srčnosti in podpori ljudi smo uspeli. Zato gre zah-
vala vsem, ki so sodelovali v pripravah. Tudi naše 
skakalke so bile odlične. Ob tako odlični organizaciji Ljubno postaja pre-
poznavno v svetu poleg flosarije tudi po skokih.«

Bogomir Strašek, generalni direktor KLS:
»Dogodek je zelo pozitiven za vse nas, ki v tem 

kraju živimo in delujemo, saj je v njega vpeto ve-
liko mladih ljudi, srečujemo se z ljudmi vsega sve-
ta. To pomeni dobro promocijo kraja in doline sko-
zi kulturo in kulinariko. To je pomembno tudi za na-
še podjetje, ki imamo partnerje po vsem svetu. In 
lahko rečem, da nas Japonci poznajo tudi po smu-
čarskih skokih.« 

Matija Petrin, direktor tovarne BSH Hišni 
aparati Nazarje:

»Ponosni smo, da lahko prispevamo k organizaci-
ji takšne tekme, kot so smučarski skoki na Ljubnem. 
Ti seveda pripomorejo k promociji doline v širšem slo-
venskem in evropskem prostoru. Zato upam, da se bo 
organizacija skokov v svetovnem pokalu za ženske na 
Ljubnem nadaljevala tudi v prihodnjih letih.«

Zoran Zupančič, glavni trener ženske 
skakalne reprezentance:

»Letošnja zimska sezona je tekmovalno nekaj 
slabša v primerjavi z lansko. Celo sezono smo že 
na visokem nivoju, vendar so letos nerešljiva ugan-
ka Avstrijke, kar pomeni, da celotna ekipa skače ze-
lo dobro. To so posledično potem slabši rezultati za 
nas. Načeloma pa so punce dobro pripravljene. Tudi 
na Ljubnem so pokazale zelo lepe skoke.«

Dr. Jernej Pikalo, minister za izobraževanje, 
znanost in šport:

»Organizatorji so naredili izjemno delo, ker je bilo 
v teh pogojih zelo težko organizirati tekmo. Ogromno 
delo je bilo okronano in poplačano z uspehom Nike 
Križnar. Tretje mesto je sijajna zgodba, tako da lah-
ko rečem, da so na Ljubnem izjemni organizatorji in 
prav je, da se tekma odvija prav v tem kraju.« 

Alojz Murko, predsednik SSK Ljubno ob 
Savinji BTC:

»Letos je bilo zelo težko in naporno ob takih vre-
menskih razmerah dobro pripraviti skakalnico. A 
sedaj lahko rečem, da se je trud izplačal. To seveda 
ne bi bilo mogoče brez srčnih in neumornih prosto-
voljcev z Ljubnega in drugih krajev naše doline, ki 
so vložili veliko ur dela.«

Franjo Naraločnik, župan občine Ljubno:
»Smučarski skoki so nadaljevanje tradicije, v ka-

tero so naši predniki vlagali ogromno prostovoljnih 
ur. In danes smo lahko ponosni, saj dosegamo lepe 
rezultate ne samo na ravni prireditev, temveč tudi 
na ravni tekmovalnih uspehov. Prepričan sem, da 
so skoki na Ljubnem ob Savinji svetovna znamka, 

Nika Križnar, smučarka skakalka:
»Dobro, da imam ušesa, če ne bi šel nasmeh ok-

rog. Na ljubenski tekmi v nedeljo sem naredila dva 
super skoka, nista bila najbolj vrhunska, tako kot 
na sobotni ekipni tekmi. Kljub temu sta mi uspela 
dva dobra skoka in s tem sem lahko prišla na sto-
pničke.«

Ema Klinec, smučarka skakalka:
»Res super, Slovenke smo pokazale zobe. Zdaj 

gremo lahko z zagonom v nadaljevanje sezone. Na 
Ljubnem sem skakala odlično, morda je bil le final-
ni skok malo zgrešen. Ko pogledam povprečje, pa 
je to to, nivo skokov se je dvignil. Na tem lahko gra-
dim naprej. Piko na i poiščem še na tekmi. Včasih 
je lažje napasti kot braniti. Nika pa je bila danes še 
bolj zasluženo na stopničkah, ker je že včeraj ska-
kala izjemno.«

Tekst in foto: Marija Šukalo

Milan Kučan, 
nekdanji predsednik Republike Slovenije:

»Nisem prvič na Ljubnem, zelo rad se vračam 
v to dolino. Letos sem si želel ogledati, kako se je 
obrestovalo delo, ki so ga upravitelji te skakalnice 
opravili. Je preprosto neverjetno, saj je povsod ok-
rog nas pomlad, na skakalnici pa sneg. Lahko le če-
stitam organizatorjem za njihovo požrtvovalno de-
lo. Sicer sem v preteklosti obiskoval dolino zaradi 

čudovitih hribov, ki sem jih prehodil.«

Masaharu Yoshida, 
veleposlanik Japonske v Sloveniji:

»Zelo sem navdušen nad naravo. Ker tokrat ja-
ponska ekipa ni dosegla dobrih rezultatov, sem na-
vijal za Slovenke. Pohvalil bi tudi dobro organizaci-
jo in srčnost ljudi.«

ki prinaša zaslužek v celotno dolino. Trend nočitev namreč raste, kar je ver-
jetno posledica dobre organizacije prav skakalne prireditve.« 
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ZVEZA ŠPORTNIH DRUŠTEV POLZELA

Zlata plaketa Timu Jevšniku
V občini Polzela so nagradili 

športnike za lanskoletne dosež-
ke. Zveza športnih društev Pol-
zela je zlato plaketo podelila Ti-
mu Jevšniku, članu Lokostrelske-
ga kluba Gornji Grad in slovenske 
mladinske reprezentance. Sicer 
so podelili šestnajst plaket zveze.

VRSTIL USPEHE ZA USPEHI
Jevšnik je kot mladinec je v za-

četku lanskega leta na tekmi sve-
tovnega pokala v dvoranskem lo-
kostrelstvu v kategoriji sestavlje-
ni lok dosegel 9. mesto. Osvojil 
je naslov državnega prvaka v lo-
kostrelstvu med kadeti. Aprila je 
na mednarodnem tekmovanju v 
tarčnem lokostrelstvu, ki šteje za 
svetovno rang lestvico, v katego-
riji kadeti sestavljeni lok osvojil 3. 
mesto.

Maja se je udeležil evropskega 
mladinskega pokala v tarčnem lo-
kostrelstvu na 50 m. V posamezni 
konkurenci je osvojil prvo mesto, z 
Anejo Pajk pa sta v dvojicah osvo-
jila srebro.

ODLIČNO ZAKLJUČIL SEZONO
Avgusta je na svetovnem mla-

dinskem lokostrelskem prvenstvu 
v kategoriji sestavljeni lok kadeti 
osvojil 4. mesto. Septembra je na 
državnem prvenstvu postal abso-
lutni državni prvak v tarčnem lo-
kostrelstvu v kategoriji sestavlje-
ni lok – člani. Na evropskem pr-
venstvu v »field« lokostrelstvu 
(arrowhead) pa je postal evrop-
ski mladinski prvak v ekipi skupaj 
z Žigo Ravnikarjem iz Kamnika in 
Gašperjem Bolčino iz Logatca. 

IS
Timu Jevšniku (na sredini) je Zveza športnih društev Polzela 

podelila zlato plaketo.

FIS POKAL V SMUČARSKIH SKOKIH

Jernej Presečnik tretji v Beljaku
Avstrijski Beljak je 15. in 16. fe-

bruarja gostil tekme FIS pokala, 
na katerih se je pomerilo pet tek-
movalcev ljubenskega skakalnega 
kluba. Na sobotni tekmi sta med 
malo manj kot sto tekmovalci v 
prvi deseterici tekmo končala Žak 
Mogel na 7. in Jernej Presečnik na 

8. mestu. Lovro Vodušek je zase-
del 14. mesto, Jan Bombek je bil 16. 
in Gorazd Završnik 65. Na nedeljski 
tekmi je Jernej Presečnik osvojil 
3. mesto, Mogel 7., Vodušek 18. in 
Bombek 27. mesto. Završnik na ne-
deljski preizkušnji ni nastopil.

ŠS

SMUČARSKO SKAKALNI KLUB LJUBNO OB SAVINJI BTC

Žak Mogel in ekipa prvaki
V Planici so se za naslov držav-

nega prvaka pomerili skakalci v 
kategoriji do 20 let. Državni prvak 
je postal Žak Mogel pred Tjašem 
Grilcem in Jernejem Presečnikom. 
Jan Bombek je bil peti, Lovro Vo-
dušek sedmi, Gorazd Završnik 14, 
Luka Robnik 21., Karlo Vodušek 35.

Med ekipami je bila najboljša 
ekipa Ljubno BTC I (Mogel, Bom-
bek, Lovro Vodušek, Jernej Pre-
sečnik), druga ljubenska ekipa 
(Lenart Presečnik, Karlo Vodušek, 
Završnik in Robnik) je bila šesta.

CELINSKI POKAL V 
SMUČARSKIH SKOKIH

V Predazzu so se na dveh tek-
mah celinskega pokala pomerili 
tudi trije skakalci Smučarsko ska-
kalnega kluba Ljubno ob Savinji 
BTC. Med številnimi tekmovalci, 
ki so bili tudi redni udeleženci te-
kem svetovnega pokala, se je naj-
bolje odrezal Žak Mogel, ki je os-
vojil 9. in 12. mesto. Jan Bombek je 
bil 21. in 45., Jernej Presečnik pa 
27. in 32.

ŠS

OPA IGRE V BELJAKU

Zelo uspešna Nika Krašovic
Beljak je bil prizorišče OPA iger 

mladih, naše mlade skakalke so 
v ekipni konkurenci osvojile naj-
boljša tri mesta. Med tekmovalka-
mi je bila tudi članica Smučarsko 
skakalnega kluba Ljubno BTC Ni-
ka Krašovic. 

Nika, ki je pred kratkim na dr-
žavnem prvenstvu v kategoriji de-

klic do 15 let osvojila 4. mesto, je 
v posamični konkurenci osvoji-
la 5. mesto. Na ekipni tekmi je bi-
la članica ekipe, ki je osvojila sre-
brno medaljo. 

Med fanti je Gorazd Završnik 
tekmovanje zaključil na 18. mestu, 
z ekipo pa je osvojil 4. mesto.

ŠS

STRELSKA TEKMA »MATCH 60« 

Najboljši Aleksander Ošep

Štefan Ošep, Aleksander Ošep in Marjan Prodnik (z leve) so strelci iz 
Solčave, ki so pobrali vse medalje. (Foto: Trogar Tomaž ) 

Strelsko društvo Gornji Grad je 
v soboto na zračnem strelišču v 
Bočni organiziralo tekmovanje s 
serijsko zračno puško. Izkazali so 
se strelci iz Solčave, ki so pobra-
li vse medalje. Zmagal je Aleksan-
der Ošep (554 krogov), drugi je bil 
Marjan Prodnik (538) in tretji Štefan 
Ošep (530). Med strelci je bila tudi 
strelka Ana Vedenik, ki je v enotni 
konkurenci zasedla 11. mesto.

Strelci so streljali neomejeno 
število diabol za poizkus v dve tar-
či in nato dvanajst serij po pet dia-
bol v tarčo. Čas za poizkuse in na-
stop za oceno je bil omejen na 60 
minut. Na tekmi so se zbrali v glav-
nem strelci, ki so pred tem že na-
stopali v ligi z zračno puško in ne-
kateri vabljeni iz sosednjih strel-
skih društev.

Janez Kolar
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Ljudje in dogodki, Zahvale, Oglasi

Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.

Je čas, ki da.
Je čas, ki vzame.
Pravijo, je čas, ki celi rane,
in je čas, ki nikdar ne mine,
ko zasanjaš se v spomine.

ZAHVALA

ob boleči izgubi drage žene, mame, babice in prababice

Jožice KOTNIK
17.2.1937 – 6.2.2020

iz Ljubije 62

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom in znancem za darova-
ne sveče, cvetje in svete maše.

Posebna zahvala velja gospodu župniku Sandiju.

Žalujoči mož Franc in hči Damjana z družino

Februarja
Pred 50 leti

VSAK 19. PREBIVALEC JE STORIL PREKRŠEK
V lanskem letu je občinski sodnik za prekrške kaznoval 856 

oseb, ki so storile skupaj 1.281 prekrškov. Od kaznovanih je bi-
lo 124 oseb iz drugih občin, 752 pa naših občanov ali vsak 19. ob-
čan občine. Grobih kršitev javnega reda in miru je bilo le 36, od 
tega dvanajst pretepov. Do grobih kršitev in pretepov pride naj-
več zaradi vinjenosti. Družinski prepiri so v upadanju. Leta 1968 
jih je bilo 51, lani 27. Tudi gozdnih prekrškov in črnih zakolov je 
bilo lani manj. Povsem novi pa so bili prekrški, ki so jih storili ne-
kateri proizvajalci mleka, ki so prodanemu mleku dolivali vodo. 

Pred 40 leti
V. KULTURNI DAN JE ZA NAMI

V naši občini smo pred petimi leti začeli bolj organizirano 
spodbujati kulturno dejavnost. Kot se spominja predsednik ZKO 
občine Mozirje Anton Venek, so bili začetki skromni. Ko se ozira-
mo nazaj v dogodke zadnjega kulturnega tedna, smo lahko zado-
voljni. Vsaj nekaj je jasno. Povsod je bilo dovolj dobre volje za so-
delovanje, povsod dovolj ljudi, ki so radi žrtvovali svoje proste 
ure, da bi z igro, petjem ali glasbo razveselili soljudi. Kajti, doma-
la v vseh krajih se je nekaj dogajalo, povsod so na nek način čuti-
li kulturni utrip. To pa ni mala stvar. Nekateri so celo menili, da je 
program preobsežen, da je preveč prireditev in podobno.

Pred 30 leti
»TOP LISTE« NI VEČ

Ljudje, ki jim ne manjka duhovitosti, so kaj hitro našli simpa-
tično ime za listo, na kateri je občinski sindikalni svet objavljal 
osebne dohodke po posameznih delovnih organizacijah. Iz nje 
je bilo razvidno, da se v zadnjih mesecih lanskega leta dogaja-
le vse mogoče stvari. V tistih dneh so se plače dvigovale po 40 
in celo več odstotkov na mesec. Pa sta se dve delovni organi-
zaciji dogovorili, da bosta v istem mesecu obe dvignili osebne 
dohodke za 45 odstotkov, vendar se je tega dogovora držala le 
ena, druga pa jih je dvignila za 60 odstotkov. Ko je prišla »top li-
sta« na svetlo, so v prvi delovni organizaciji videli, da jih je so-
sednja firma krepko prehitela in že je bil ogenj v strehi, kajti de-
lavci se med seboj hitro obvestijo o razlikah.

Pripravila Tatiana Golob
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Za razvedrilo

MŠ

JM

ODLIČNO RAZPOLOŽENJE IN VREME ZA PIKO NA I 
Marija Merljak, nastopajoča v oddaji Dobro jutro: »Župan, poleg 

vsega, kar danes razstavljajo vaši pridni prebivalci, ste za snemanje 
naročili še prekrasno vreme, kako vam je uspelo?«

Franjo Naraločnik, župan občine Ljubno: »Res je, naši ljudje so 
pridni in ustvarjalni, zato imamo kaj pokazati. Za današnje sončno 
vreme pa je najbrž zaslužen sv. Valentin, ki ima ključ do korenin.« 

ML

DOKAZANO PUSTA RADA 'MA
Pustni župan Drago Poličnik je na debeli četrtek s svojimi zves-

timi podaniki listino o trških pravicah podelil Christini Skornšek. 
Prvi pogoj, da prišlek v kraj lahko listino prejme, je, da ima pusta 
rad. Kako zelo ga ima letošnja dobitnica, je pokazala kar s plesom s 
Poličnikom. Ko je skočila v njegov objem in sta se urno zavrtela, so 
izginile vse Dragove zdravstvene težave. Nič več bolečin v križu, iši-
jas je v trenutku izginil neznano kam, želodčna kislina se je čudežno 
izravnala, kurje oko na levi peti se je odlepilo, opažena pa sta bila po-
java višjega krvnega tlaka in povečan srčni utrip. 

BK

STRANSKI UČINKI DELUJEJO SAMO Z DODATKI 
Lizika iz Zavodnja (Marjana Rihter na prireditvi Pokaži kaj znaš, 

levo): Sem šla malo po nakupih hrane. Ko sem prišla v Gornji Grad, 
sem dobila samo špeh. Potem sem se podala v Velenje in dobila ki-
tajski riž.«

Tina Krebs, moderatorka na prireditvi: »Lizika, si si prebrala dro-
ben tisk?«

Lizika: »Ja, tu piše, če ješ riž, potem imaš v hlačah mir, a samo, če 
ga zaliješ z večjo količino riževega žganja.«

MŠ
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 10. številki SN

2020

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

DRUŽINSKA KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Julia Dibbern, Nicola Schmidt: 
Umirjena družina 

nja, ne da bi pri tem morali žrtvovati 
nekaj, česar sami ne bi želeli.

Avtorici sta k pisanju knjige pristo-
pili z namenom, da bi raziskali, kako 
z otroki ravnati najbolj »njim primer-
no«. Nato sta ugotovili, da je največ-
ja težava novodobnega starševstva 
v začaranem krogu nenehnega hi-
tenja, izčrpanosti in stresa, medtem 
ko se tisti pristen stik z lastnimi ot-
roki vse bolj zgublja. A kot polni opti-
mizma pravita avtorici, še ni prepoz-
no, da se seznanimo z načinom, kako 
skupaj z otroki zaživeli pristneje, po-
zorneje in predvsem mirneje.

Knjiga opisuje posamezne sesta-
vine, s katerimi boste lahko korak za 
korakom preobrnili življenje in po na-
činu umirjene družine skupaj s svo-
jimi otroki zaživeli mirnejšega življe-

DRUŽINSKA KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Julia Dibbern, Nicola Schmidt: 
Umirjena družina 

nja, ne da bi pri tem morali žrtvovati 
nekaj, česar sami ne bi želeli.

Avtorici sta k pisanju knjige pristo-
pili z namenom, da bi raziskali, kako 
z otroki ravnati najbolj »njim primer-
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Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

◊ KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊ ŠIVILJSTVO ŽANA 
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravi-
la (menjava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p., Ljubija 88, 3330 Mozirje.

Petek,
28. februar

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Počitniški februar: Spoznavajmo stare igre
ob 17.00. Fašunova hiša Ljubno ob Savinji
Literarno-glasbeni večer
ob 18.00. Galerija Mozirje
Okrogla miza Ali bo slovenska ljudska pesem 
preživela?
ob 18.00. Jakijeva hiša – Galerija Nazarje
Razstava slik mag. Gregorja Pratnekerja
ob 19.30. Kulturni dom Mozirje 
Monokomedija Alje Kapun Življenje v rož'cah

Sobota,
29. februar

ob 9.00. UGS Rožnik
Prikaz rezi sadnih rastlin v vrtnih sadovnjakih
ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Otroška predstava Grdina Mrcina
ob 18.00. OŠ Ljubno ob Savinji
Odbojkarska tekma - KLS Ljubno : Korvolley 
Mislinja
ob 19.00. OŠ Mozirje
Odbojkarska tekma - Mozirje : ŽOK Triglav Kranj

Nedelja,
1. marec

ob 14.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma – Input Nazarje : Soperga 
(U-19)
ob 15.00. Kulturni dom Luče
Komedija Zbeži od žene

 Ponedeljek,
2. marec

ob 10.00. Gasilski dom Luče
Brezplačna delavnica Angleščina za začetnike
ob 18.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Predavanje Zakaj so diete v resnici neuspešne?

Torek, 
3. marec

ob 9.00, Mozirje ŠSV in Rožnik
Prikaz rezi vinske trte na brajdah

Sreda,
4. marec

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico

Četrtek,
5. marec

ob 9.00. Režekovo
Prikaz rezi sadnih rastlin v vrtnih sadovnjakih
ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: O začaranem žabcu
ob 18.00. OŠ Ljubno ob Savinji
Dobrodelni koncert
ob 18.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Brezplačna predstavitev keramične delavnice

ŽIVALI – PRODAM
P    rašiče, najboljše mesnate pasme 
za dopitanje na večjo težo, Fišar; 
gsm 041/619-372.
Bikca sivca, 10 dni starega, pro-
dam; tel. št. 58-45-197.
Prodam teličko križanko čb/lim, 
staro 10 dni; gsm 041/519-507.
Prodam teličko pasme šarole, staro 
deset dni; gsm 041/324-438.
Prodam bikca križanca, starega 10 
dni; gsm 041/783-572.

ŽIVALI - KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke, bikce nad 100 kg; 
gsm 031/533-745.
Kupim bikca ali teličko, stara 7 dni; 
gsm 041/825-896.

DRUGO – PRODAM
Prodam suha drva in hlodovino; 
gsm 041/867-854.
Prodamo nekaj silažnih bal (1.,3. 
košnja). Po dogovoru možna tudi 
dostava; gsm 031/229-154.
Prodamo drva (smrekove krajnike, 
obrezline) povezane v bunte. Mo-
žen prevoz; gsm 031/229-154.
Prodam kocke sena in otave od 18 
do 22 kg; gsm 041/764-290.
Bale silažne in suhe prodam, 22 
eur/kos, možna dostava; gsm 
041/37-20-40.

Prodam svinjsko mast, čisto in z 
ocvirki; gsm 041/239-017.
Na voljo neškropljena jabolka, ida-
red, topaz, fui, možna dostava; gsm 
040/220-643. 
Prodam mešana drva, cepljena na 
33 cm; gsm 041/783-494.
Jedilni krompir rudolph prodam; 
gsm 041/480-325.
Podarim rabljeno peč na olje sime 
33,4 kW; gsm 031/642-353.
Prodam obračalnik sip spider 
350, l. 2015, cena 2.500 eur; gsm 
051/758-734.
Prodajam hlodovino drva; gsm 
041/365-010.
Prodam bukova drva hlodovina 10 
m3, ugodno; gsm 031/780-074.
Prodam rezan macesen na 30 mm 
in 50 mm; gsm 041/267-223.
Prodajam bukova drva; gsm 
041/365-010.

DRUGO – KUPIM
Kupim frezo; gsm 041/324-409.

VOZILA – KUPIM
Kupim tomos mopede, dele in štiri-
kolesnike; gsm 068/692-652.

NEPREMIČNINE
Kmetijsko zemljišče v Lokah blizu 
Gaja prodam po 2,20 EUR/m2; gsm 
041/650-150.
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